
 
Ajuntament de Museros 
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Plaça del Castell, 1 
46136 Museros (València) 
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SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA  
DE 30 DE JUNY 2016 
 
Hora d’inici: 19.00 h 
Hora d’acabament: 21.30 h 
Lloc: Saló de Plens de Museros 
Núm. de sessió: 9 
Tipus: Ordinària  
Convocatòria: Primera 
  
ASSISTENTS 
Alcaldessa: 
CRISTINA CIVERA I BALAGUER  
 
Regidors: 
VICENT PÉREZ COSTA 
NÉMESIS CARDONA GOMÉZ 
JUAN JOSÉ CARRION RUBIO 
VÍCTOR XERCAVINS I GARCÍA 
LAURA ASENSIO I TORMOS 
FRANCESC ALCAINA I COSTA 
JOSE M. AZNAR MONFERRER 
MANUEL MORENO COMES 
VICENTA LLÁCER SIMÓN 
JAVIER MARÍ VENTURA 
MARIO JORDÁ VIDAL 
DAVID MORENO BLANCO 
 
Secretària: ARACELI MARTÍN BLASCO  
Interventor: GONZALO GIL GÓMEZ 
 

ORDRE DEL DIA 

1. Proposta d'aprovació de les actes de les sessions 
anteriors. 

2. Proposta d'aprovació del reglament de l'ús del 
Punt d'Informació Juvenil en època d'exàmens. 

3. Proposta d'aprovació del reglament sobre 
tancament de camins rurals en el terme de 
Museros. 

4. Proposta d'aprovació de la moció presentada pel 
Grup Popular sobre la reducció de beques del 
Programa de pràctiques formatives per a joves 
estudiants de la Diputació Provincial de València 
per a 2016. 

SESIÓN PLENARIA ORDINARIA 
DE 30 DE JUNIO DE 2016 
 
Hora de inicio: 19.00 h 
Hora de finalización: 21.30 h 
Lugar: Salón de Plenos de Museros 
Núm. de sesión: 9 
Tipo: Ordinaria  
Convocatoria: Primera 
 
ASISTENTES 
Alcaldesa: 
CRISTINA CIVERA I BALAGUER 
 
Concejales: 
VICENT PÉREZ COSTA 
NÉMESIS CARDONA GOMÉZ 
JUAN JOSÉ CARRION RUBIO 
VÍCTOR XERCAVINS I GARCÍA 
LAURA ASENSIO I TORMOS 
FRANCESC ALCAINA I COSTA 
JOSE Mª AZNAR MONFERRER 
MANUEL MORENO COMES 
VICENTA LLÁCER SIMÓN 
JAVIER MARÍ VENTURA 
MARIO JORDÁ VIDAL 
DAVID MORENO BLANCO 
 
Secretaria: ARACELI MARTÍN BLASCO  
Interventor: GONZALO GIL GÓMEZ 
 

ORDEN DEL DÍA 

1. Propuesta de aprobación de las actas de las 
sesiones anteriores. 

2. Propuesta de aprobación del reglamento del uso 
del Punto de Información Juvenil en época de 
exámenes. 

3. Propuesta de aprobación del reglamento sobre 
cierre de caminos rurales en el término de 
Museros. 

4. Propuesta de aprobación de la moción presentada 
por el Grupo Popular sobre la reducción de becas 
del Programa de prácticas formativas para jóvenes 
estudiantes de la Diputación Provincial de Valencia 
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5. Proposta d'aprovació de la moció presentada per 
l'equip de govern de mesures contra qualsevol 
tipus de LGTBfòbia en l’àmbit familiar, escolar, 
laboral, social o polític. Despatx extraordinari. 

6.   Despatx extraordinari. 

7.   Dació de comptes. 

8.   Decrets de l'alcaldia. 

9.   Precs i preguntes. 

 
 

Abans d'iniciar l'ordre del dia, la senyora alcaldessa, 
sotmet a votació la urgència per a la inclusió en 
l'ordre del dia de la modificació de l'Ordenança 
reguladora del preu públic per prestació del servei 
laboral d'infantil i de primària, per tal de diferenciar 
tarifes d’acord amb les diferents situacions familiars i 
personals i corregir determinats aspectes de 
redacció. 
  
 
S'aprova per unanimitat la inclusió de l'acord per a la 
modificació d’aqueixa ordenança en l'ordre del dia. 
 
El regidor d'Educació i Cultura, Víctor Xercavins, 
presenta, al ple, perquè siga debatuda i modificada,  
l'ordenança per a l’aprovació d’abonaments diaris de 
serveis de cangurs a 5 € de matí i de vesprada, i de 3 
€ de matí o de vesprada. 
 
Després de les intervencions dels grups polítics, el Ple 
de la corporació acorda, per unanimitat, el següent:  
 
PRIMER. Valorar l'existència de raons socials i 
d'interès públic, particularment per tractar-se d'un 
servei destinat a facilitar la conciliació de la vida 
familiar i laboral que ha de ser accessible per a tots, 
que acrediten la idoneïtat d'establir les tarifes 
d'aquest preu públic de manera que la previsió 
d'ingressos no siga suficient per cobrir les despeses i 
acordar inicialment la modificació de l'Ordenança 
reguladora del preu públic per assistència al servei 
laboral d'infantil i primària, el text queda de la 

para 2016. 

 

5. Propuesta de aprobación de la moción presentada 
por el equipo de gobierno de medidas contra 
cualquier tipo de LGTBfobia en ámbito familiar, 
escolar, laboral, social y/o político. Despacho 
extraordinario. 

6. Despacho extraordinario. 

7. Dación de cuentas. 

8. Decretos de la alcaldía. 

9. Ruegos y preguntas. 

 

 
Antes de iniciar el orden del día, la señora alcaldesa, 
somete a votación la urgencia para la inclusión en el 
orden del día de la modificación de la Ordenanza de 
Reguladora del precio público por prestación del 
servicio laboral de infantil y primaria,  al objeto de 
diferenciar tarifas según diferentes situaciones 
familiares y personales y corregir determinados 
aspectos de redacción.  
 
Se aprueba por unanimidad la inclusión del acuerdo 
para la modificación de la Ordenanza en el orden del 
día. 
 
El concejal de Educación y Cultura, D. Víctor Xercavins, 
presenta al pleno para su debate y aprobación la 
siguiente modificación de la ordenanza para aprobar 
bonos diarios de servicios de canguros a 5 euros por la 
mañana y la tarde y 3 euros por la mañana o por la 
tarde. 
  
Después de las intervenciones de los grupos políticos, el 
pleno de la corporación acuerda, por unanimidad, lo 
siguiente:  
 
PRIMERO: Valorar la existencia de razones sociales y de 
interés público, particularmente por tratarse de un 
servicio destinado a facilitar la conciliación de la vida 
familiar y laboral que debe ser accesible para todos, que 
acreditan la idoneidad de establecer las tarifas de este 
precio público de modo que la previsión de ingresos no 
sea suficiente para cubrir los gastos y acordar 
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manera següent: 
 
ORDENANÇA REGULADORA DEL PREU PÚBLIC PER 
PRESTACIÓ DE SERVEIS EN L’ESCOLA INFANTIL 
MUNICIPAL DE PRIMER CICLE 
ARTICLE 1 - CONCEPTE 
D’acord amb el que es preveu del 41 al 47, del Reial 
decret 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el 
Text refós de la llei reguladora de les hisendes locals, 
l'Ajuntament de Museros percebrà el preu públic per 
la assistència al servei laboral de infantil i primaria, 
que es regirà per aquesta ordenança. 
 
ARTICLE 2 – OBLIGACIÓ DE PAGAMENT 
L'obligació de pagament del preu públic naiz per la 
assistència al servie laboral dels alumnes d’educació 
infantil i primaria. 
 
ARTICLE 3 – OBLIGATS AL PAGAMENT 
Estan obligats al pagament els qui es beneficien 
d'aquests serveis. Entenem com a tals els pares, 
representants legals o les persones que hagen 
sol·licitat l'admissió de l'usuari 
 
ARTICLE 4 – QUANTIA 

HORARI IMPORT – 

ABONAMENT 

MENSUAL 

IMPORT- DIES 

SOLTS 

Juny i setembre:  
de 08.45 h a 09.00 h,  
de 13.00 h a 13.15 h 
 
RESTA:  
de 09.15 h a 09.30 h 
de 13.00 h a 13.15 h 
de 14.45 h a 15.00 h 
de 16.30 h a 16.45 h 

17,5 €/mes DIA COMPLET 

(MATÍ I 

VESPRADA): 5 

EUROS/DIA 

MATÍ SOLT: 3 

EUROS 

VESPRADA SOLTA: 

3 EUROS 
Juny i setembre:  
de 07.30 h a 09.00 h, 
de 15.00 h a 18.00 h 
 
RESTA:  
de 07.30 h a 09.30 h 
de 16.30 h a 18.00 h 

Tarifa general:  
35 €/mes 
Tarifa especial 
custòdia compartida 
(ús mig mes):  
17,5 €/mes 
Tarifa especial ús 
parcial en dies fixos 
(ús menor al 50%):  
20 €/mes 

 

ARTICLE 5 - GESTIÓ 
1.1. El pagament es realitzarà mitjançant rebut 

mensual domiciliat o ingrés efectiu en el compte 

inicialmente la modificación de la ordenanza reguladora 
del precio público por asistencia al servicio laboral de 
infantil y primaria, quedando el texto de la misma como 
sigue: 
 
ORDENANZA REGULADORA DEL PRECIO PÚBLICO POR 
PRESTACIÓN DEL SERVICIO LABORAL DE INFANTIL Y 
PRIMARIA 
ART. 1 - CONCEPTO 
De conformidad con lo previsto en el 41 al 47, del Real 
Decreto 2/2004, de 5 de marzo, por el que se aprueba el 
texto refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas 
Locales, el Ayuntamiento de Museros percibirá el precio 
público por la asistencia al servicio laboral de infantil y 
primaria, que se regirá por la presente Ordenanza. 
 
ART. 2 – OBLIGACIÓN AL PAGO 
 
La obligación de pago nace por la asistencia al servicio 
laboral de los alumnos de educación infantil y primaria. 
 
ART. 3 - OBLIGADOS AL PAGO 
Están obligados al pago quienes se beneficien de dichos 
servicios, entendiéndose como tales los padres, 
representantes legales o las personas que hayan 
solicitado la admisión del usuario. 
 
ART. 4 - CUANTÍA 

HORARIO IMPORTE – ABONO 

MENSUAL 

IMPORTE- DÍAS 

SUELTOS 

JUN y SEPT:  
de 8:45 a 9H,  
de 13 a 13:15h 
 
RESTO:  
de 9:15 a 9:30h  
de 13 a 13:15h 
de 14:45 a 15h 
de 16:30 a 16:45h 

17,5€/mes DÍA COMPLETO 

(MAÑANA Y TARDE): 

5 EUROS/DÍA 

MAÑANA SUELTA: 3 

EUROS 

TARDE SUELTA: 3 

EUROS 
JUN y SEPT:  
de 7:30 a 9H,  
de 15 a 18h 
 
RESTO:  
de 7:30 a 9:30h 
de 16:30 a 18h 

Tarifa general: 
35€/mes 
Tarifa especial 
custodia compartida 
(uso medio mes):  
17,5€/mes 
Tarifa especial uso 
parcial en días fijos 
(uso menor al 50%): 
20€/mes 

 

ART. 5 - GESTIÓN 
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corrent de l'Ajuntament de Museros, de 
qualsevol entitat bancària del municipi, per 
mensualitat anticipada de l'1 al 5 de cada mes. La 
falta de pagament de dues mensualitats 
consecutives comporta la pèrdua del dret a la 
prestació del servei.  
El pagament del dies solts es realitzarà 
directamente en el servei el mateix dia de la 
prestació. 

 
1.2. Les altes que es produïsquen dins dels quinze 

primers dies de cada mes causaran la meritació 
de la quota mensual que serà satisfeta dins dels 
cinc dies següents. Les que es produïsquen 
després del dia quinze de cada mes causaran la 
meritació de la quinzena corresponent. 
 

1.3. Les baixes en la prestació del servei dels usuaris 
inscrtits hauran de ser notificades a l’Ajuntament 
abans del 25 del mes anterior. 
 

1.4. Els dèbits per quotes reportades no satisfetes 
que l'Administració no haja percebut en els 
termes assenyalats es recaptaran d’acord amb 
els procediments generals del Reglament de 
recaptació i disposicions concordants. 

 
 
ARTICLE. 6 - DEVOLUCIONS 
Una vegada tramitada la sol·licitut, no s’admetran 
baixes ni devolucions de les quotes abonades per la 
prestació del servei. 
 
ARTICLE 7 – CRÈDITS INCOBRABLES 
Es consideraran partides fallides o crèdits incobrables 
aquelles quotes que no hagen pogut fer-se efectives 
pel procediment de constrenyiment. Per a declarar-
les com a tals, es formalitzarà l'expedient 
corresponent, d'acord amb el que preveu el 
Reglament general de recaptació vigent. 
 

SEGON. Que se sotmeta a informació pública, per un 
període de trenta dies, mitjançant edicte que es 
publicarà al tauler d'anuncis i al Butlletí Oficial de la 

Província, perquè els interessats puguen examinar 
l'expedient i presentar reclamacions o suggeriments. 

1.1. El pago de los abonos mensuales se realizará 
mediante recibo mensual domiciliado o ingreso 
efectivo en la cuenta corriente del Ayuntamiento 
de Museros, de cualquier entidad bancaria del 
municipio, por mensualidad anticipada del 1 al 5 de 
cada mes. La falta de pago de dos mensualidades 
consecutivas conlleva la pérdida del derecho a la 
prestación del servicio. 

El pago de los días sueltos se realizará directamente 

en el Servicio el mismo día de la prestación. 

1.2. Las altas que se produzcan dentro de los quince 
primeros días de cada mes causarán el devengo de 
la cuota mensual que será satisfecha dentro de los 
cinco días siguientes. Las que se produzcan después 
del día quince de cada mes causarán el devengo de 
la quincena correspondiente. 

1.3.  Las bajas en la prestación del servicio de los 
usuarios inscritos deberán ser notificadas al 
Ayuntamiento antes del 25 del mes anterior. 

1.4.  Los débitos por cuotas devengadas no satisfechas 
que la Administración no haya percibido en los 
términos señalados se recaudarán con arreglo a los 
procedimientos generales del Reglamento de 
Recaudación y disposiciones concordantes. 

 
 
ART. 6 - DEVOLUCIONES 
Una vez tramitada la solicitud, no se admitirán bajas ni 
devoluciones de las cuotas abonadas por la prestación 
del servicio. 
 
ART. 7 – CRÉDITOS INCOBRABLES 

Se considerarán partidas fallidas o créditos incobrables 
aquellas cuotas que no hayan podido hacerse efectivas 
por el procedimiento de apremio, para cuya declaración 
se formalizará el oportuno expediente, de acuerdo con 
lo prevenido en el vigente Reglamento General de 
Recaudación. 
 
SEGUNDO.  Que se someta a información pública, por 
un período de treinta días, mediante edicto que ha de 
publicarse en el tablón de anuncios y en el Boletín 
Oficial de la Provincia, para que los interesados puedan 
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TERCER. Que es done compte a l’Ajuntament de les 
reclamacions i dels suggeriments que es formulen, 
que es resoldran amb caràcter definitiu, o, en cas 
que no es presentaren reclamacions, l'acord 
provisional passarà automàticament a definitiu. 
 
QUART. Que l'acord definitiu i el text de les 
ordenances aprovades i modificades hauran de 
publicar-se al Butlletí Oficial de la Província, entrant 
en vigor a partir de la publicació. 
 
1. PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES 
SESSIONS ANTERIORS. 
 

 
L'alcaldessa dóna conte de les actes de la sessió 
ordinària de 28 d'abril, de l’extraordinària de 31 de 
març, de la de 25 de maig de 2016 i de 
l’extraordinària i urgent de 25 de maig de 2016, les 
còpies de les quals han sigut repartides prèviament a 
tots els regidors.  
 
 
La regidora del Partit Popular (PP), Vicenta Llácer, 
sol·licita que les còpies de les sessions plenàries es 
repartesquen amb més proximitat temporal al Ple al 
qual corresponguen. A més, en la sessió de 28 d'abril, 
concreta que l'abstenció del PP es refereix a 
l'aportació del grup de Ciudadanos, no a l'aprovació 
de l'acta.  
 
El portaveu del grup Ciudadanos (C’s), Javier Marí, 
aclareix que la petició es refereix únicament al seu 
grup.  
 
Amb l'excepció de la correcció en l'acta del 28 d'abril, 
i vistes aqueixes, s'aproven per unanimitat. 
 
2. PROPOSTA D'APROVACIÓ DEL REGLAMENT D'ÚS 
DEL PUNT D'INFORMACIÓ JUVENIL EN ÈPOCA 
D'EXÀMENS. 

 
L'alcaldessa presenta la proposta d'aprovació del 
reglament d'ús del Punt d'Informació Juvenil (PIJ) en 
època d'exàmens al Ple perquè siga debatuda, la 

examinar el expediente y presentar reclamaciones o 
sugerencias. 
 
TERCERO. Que se de cuenta a este Ayuntamiento de las 
reclamaciones y sugerencias que se formulen, que se 
resolverán con carácter definitivo, o, en caso de que no 
se presentaran reclamaciones, el acuerdo provisional 
pasará automáticamente a definitivo. 
 
 
CUARTO. Que el acuerdo definitivo y el texto de las 
Ordenanzas aprobadas y modificadas deberán 
publicarse en el Boletín Oficial de la Provincia, entrando 
en vigor a partir de la publicación. 
 
1. PROPUESTA DE APROBACIÓN DE LAS ACTAS DE 

LAS SESIONES ANTERIORES. 

 
La alcaldesa da cuenta de las actas de las sesión 
ordinaria de 28 de abril;  extraordinaria de 31 de marzo 
y 25 de mayo de 2016 y extraordinaria y urgente de 25 
de mayo de 2016, cuyas copias han sido repartidas 
previamente a todos los concejales.  
 
La concejal del Partido Popular, Dña. Vicenta Llacer, 
solicita que las copias de las sesiones plenarias se 
repartan con más cercanía temporal al Pleno al que 
correspondan. Además, en la sesión del 28 de abril, 
concreta que la abstención del PP se refiere a la 
aportación del Grupo de Ciudadanos, no a la aprobación 
del acta.  
 
El portavoz del grupo Ciudadanos (C’s), D. Javier Marí, 
aclara que la petición se refiere únicamente a su grupo.  
 
Con la salvedad de la corrección en el acta del 28 de 
abril, vistas las mismas se aprueban por unanimidad.  
 
 
2. PROPUESTA DE APROBACIÓN DEL REGLAMENTO DE 

USO DEL PUNTO DE INFORMACIÓN JUVENIL EN 
ÉPOCA DE EXÁMENES. 

 
La alcaldesa presenta al Pleno para su debate la 
siguiente propuesta de aprobación del reglamento de 
uso del Punto de Información Juvenil en época de 
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còpia de la qual ha sigut prèviament repartida a tots 
els regidors i que es presenta a continuació: 
 
Pren la paraula el regidor de Joventut, Infància i 
Gestió de la Diversitat, David Moreno que presenta al 
Ple la proposta per a l'ús del PIJ per a època 
d'exàmens per a estudiants universitaris i de 
batxiller. 
 
PRIMER. OBJECTE 
L'objecte és posar a disposició dels estudiants un 
espai per a l'estudi que cobresca l'horari de dilluns a 
diumenge que no cobreix la biblioteca municipal, 
inclosos els festius. 
 
Aquest servei serveix per reforçar l'horari d'obertura 
durant les dates d'exàmens universitaris. Aquestes es 
decidiran d’acord amb els calendaris acadèmics 
publicats per les diferents universitats (UV, UPV, 
UNED, UJI i UCV) i es comunicarà públicament. 
 
Es podran sol·licitar les claus per a l'obertura de les 
salar per a qualsevol dia festiu o caps de setmana 
dins d'aquestes dates, encara que pot ampliar-se a 
tot l'any en funció de la demanda i del seu ús. 
 
SEGON. REQUISITS DELS ESTUDIANTS 

− Registrar-se prèviament al PIJ. En aqueix 
moment, se'ls donarà una còpia de les normes 
de funcionament del PIJ. 

− Signar una declaració responsable. 
 
TERCER. FUNCIONAMENT 
- Formar part d'aquest grup no obliga a acudir a les 
sales d'estudi, només implica la possibilitat d'anar-hi 
en cas necessari. 
- La Policia Local custodiarà les claus i l'estudiant 
responsable és qui les recollirà. 
- Els estudiants seran els encarregats i responsables 
de les claus i de l'obertura i tancament del centre. 
- L'última persona encarregada serà la que retorne 
les claus a la Policia Local. 
- Els estudiants seran els que es posen d'acord per a 
decidir qui recull les claus de l’oficina de la Policia 
Local. 
- Tots els estudiants inscrits formaran part d'un grup 

exámenes, cuya copia ha sido previamente repartida a 
todos los concejales y que se presenta a continuación: 
 
Toma la palabra el concejal de Juventud, Infancia y 
Gestión de la Diversidad, D. David Moreno presenta al 
Pleno la propuesta para el uso del PIJ para época de 
exámenes para estudiantes universitarios y de bachiller.  
 
 
1. OBJETO: 
El objeto es poner a disposición de los estudiantes un 
espacio para el estudio que cubra el horario de lunes a 
domingo que no cubre la biblioteca municipal, incluidos 
los festivos. 
 
Este servicio sirve para reforzar el horario de apertura 
durante las fechas de exámenes universitarios. Éstas se 
decidirán en función de los calendarios académicos 
publicados por las diferentes universidades (UV, UPV, 
UNED, UJI, UCV) y se comunicará públicamente. 
 
Se podrán solicitar las llaves para la apertura de las salar 
para cualquier día festivo o fines de semana dentro de 
estas fechas, aunque puede ampliarse a todo el año en 
función de la demanda y uso del mismo. 
 
2. REQUISITOS DE LOS ESTUDIANTES: 
-  Registrarse previamente en el PIJ. En ese momento se    

les dará una copia de las Normas de Funcionamiento. 
-   Firmar una Declaración Responsable. 
 
 
3. FUNCIONAMIENTO: 
- Formar parte de este grupo no obliga a acudir a las 
salas de estudio, sólo implica la posibilidad de ir en caso 
necesario. 
- La Policía Local custodiará las llaves y el estudiante 
responsable es quien recogerá las llaves. 
- Los estudiantes serán los encargados y responsables 
de las llaves y de la apertura y cierre del centro. 
- La última persona encargada será la que devuelva las 
llaves a la Policía Local. 
- Los estudiantes serán los que se pongan de acuerdo 
para decidir quién recoge las llaves del retén de la 
Policía Local. 
- Todos los estudiantes inscritos formarán parte de un 
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de Whatsapp. 
- El Whatsapp servirà per posar en contacte els 
estudiants per passar-se les claus entre ells i per 
recollir-les i retornar-les al PIJ. Només s'utilitzarà per 
a aquesta finalitat. 
 - Quan es canvien les claus (durant el mateix dia, 
abans de retornar-les a Policia Local) han d'aparèixer 
dos missatges al Whatsapp: 
El de la persona que les cedeix, que indicarà el nom 
de la persona a la qual li les dóna. 
El de la persona que les rep que afirmarà el traspàs. 
 - Si la persona que les rep no manté el missatge, 
s'entendrà que la responsable és l'anterior, encara 
que aquesta sí haja escrit el missatge. 
 
 
QUART. NORMES 
- Les sales d'estudi seran les del  Punt d’Informació 
Juvenil i l'accés serà pel carrer Major, 17. 
- En cap cas es podrà entrar a les sales no habilitades 
per a l'estudi. 
- La porta d'accés romandrà tancada i amb les claus 
posades en tot moment per motius de seguretat. 
 L'últim que arribe serà l'encarregat d'obrir l'endemà, 
i així successivament. 
- Seran els estudiants els qui denuncien anomalies 
per part d'altres estudiants (com no estar registrat), i 
d’avisar la policia en cas de disturbis o d’altres causes 
urgents. Per aquest motiu, es posarà a la seua 
disposició un telèfon per a aqueixa finalitat, sense 
poder utilitzar-ho per res més. 
 - Els estudiants hauran de facilitar el traspàs de les 
claus perquè la resta dels seus companys puguen 
anar a les sales. 
  
CINQUÉ. MESURES SANCIONARES 
Es considerarà infracció qualsevol actuació personal 
o col·lectiva dels estudiants que afecte al normal 
funcionament d'aquesta i que atempte contra 
aquestes normes. La infracció d'aquestes pautes 
comportarà l'aplicació de mesures sancionadores en 
funció de la seua gravetat. 
 
Infraccions lleus: 
1. No respectar les normes de convivències a 
l'interior de l'edifici. 

grupo de Whatsapp. 
- El Whatsapp servirá para poner en contacto a los 
estudiantes para pasarse las llaves entre ellos y para 
recogerlas y devolverlas en el PIJ. Sólo se utilizará para 
este fin.  
 
- Cuando se cambien las llaves (durante el mismo día, 
antes de devolverlas a Policía Local) deben aparecer dos 
mensajes en el Whatsapp: 
El de la persona que los cede, indicando el nombre de la 
persona a la que se las da. 
El de la persona que las recibe afirmando tal traspaso.  
- En el caso de que la persona que las reciba no mande 
el mensaje, se entenderá que la responsable es la 
anterior, aunque ésta sí haya escrito el mensaje. 
 
4. NORMAS: 
- Las salas de estudio serán las de Punt d’Informació 
Juvenil y el acceso será por C/Mayor, 17. 
- En ningún caso se podrá entrar en las salas no 
habilitadas para el estudio. 
- La puerta de acceso permanecerá cerrada y con las 
llaves puestas en todo momento por motivos de 
seguridad. El último en llegar será el encargado de abrir 
al día siguiente y así sucesivamente. 
- Serán los estudiantes los que denuncien anomalías por 
parte de otros estudiantes (como no estar registrado), 
así como avisar a la policía en caso de disturbios u otras 
causas urgentes. Para este fin se pondrá a su disposición 
un teléfono para tal fin, sin poder utilizarlo para nada 
más.  
- Los estudiantes deberán facilitar el traspaso de las 
llaves para que el resto de sus compañeros pueda acudir 
a las salas.  
 
5. MEDIDAS SANCIONADORAS: 
Se considerará infracción cualquier actuación personal o 
colectiva por parte de los estudiantes que afecte al 
normal funcionamiento de ésta y que atente contra 
estas normas. La infracción de estas pautas conllevará la 
aplicación de medidas sancionadoras en función de la 
gravedad de las mismas: 
 
Infracciones leves: 
1. No respetar las normas de convivencias en el interior 
del edificio. 
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Infraccions greus: 
1. La comissió de dues o més faltes lleus en un 
període de 15 dies. 
2. No usar les instal·lacions per a l'objecte previst. 
3. El tracte vexatori i intimidatori cap a la resta 
d'estudiants. 
4. Impedir l'estudi en silenci. 
5. No facilitar a uns altres estudiants l'accés a les 
claus. 
6. No avisar en el grup el traspàs de les claus. 
7. No oferir les dades personals correctes. 
 
Infraccions molt greus:  
1. La comissió de dues o més faltes greus en un 

període de 15 dies.  
2. La deterioració o maltractament dolós de les 

instal·lacions, del mobiliari i béns de les sales 
d'estudi o de la resta de les instal·lacions.  

3. No cedir les claus a uns altres estudiants. 
4. No retornar-les a la Policia Local en el termini 

corresponent sense intervenir avís. 
5. No complir els requisits del punt 2.  

 
Les infraccions enumerades en l'article anterior se 
sancionaran amb: 
Sancions per infraccions lleus: 
Advertiment verbal per part del personal municipal. 
Suspensió temporal del servei d'estudi durant aqueix 
semestre. 
Sancions per infraccions greus: 
Advertiment verbal pel personal municipal. 
Suspensió temporal del servei d'estudi durant aqueix 
any. 
Sancions per infraccions molt greus: 
Suspensió automàtica i definitiva del servei d'estudi.  
 
 
Després de les intervencions dels grups polítics, el Ple 
de la corporació acorda, per 12 vots a favor, 9 de 
l'equip de govern (4 del PSOE, 3 de Compromís, 1 
d'EU i 1 de PGM) i 3 vots del PP i 1 abstenció de C’s, 
el següent: 
 
PRIMER. Aprovar inicialment el reglament d'ús del 
Punt d'Informació Juvenil en època d'exàmens. 

 
Infracciones graves: 
1. La comisión de dos o más faltas leves en un período 
de 15 días. 
2. No usar las instalaciones para el objeto previsto. 
3. El trato vejatorio e intimidatorio hacia el resto de 
estudiantes. 
4. Impedir el estudio en silencio. 
5. No facilitar a otros estudiantes el acceso a las llaves. 
6. No avisar en el grupo el traspaso de las llaves. 
7. No ofrecer los datos personales correctos. 
 
Infracciones muy graves:  
1. La comisión de dos o más faltas graves en un período 
de 15 días.  
2. El deterioro o maltrato doloso de las instalaciones, 
del mobiliario y enseres de las salas de estudio o el resto 
de las instalaciones.  
3. No ceder las llaves a otros estudiantes. 
4. No devolverlas a la Policía Local en el plazo 
correspondiente sin mediar aviso. 
5. No cumplir los requisitos del punto 2.  
 
 
Las infracciones enumeradas en el artículo anterior se 
sancionarán con: 
Sanciones por infracciones leves: 
Advertencia verbal por parte del personal municipal. 
Suspensión temporal del servicio de estudio durante ese 
semestre. 
Sanciones por infracciones graves: 
Advertencia verbal por el personal municipal. 
Suspensión temporal del servicio de estudio durante ese 
año. 
Sanciones por infracciones muy graves: 
Suspensión automática y definitiva del servicio de 
estudio.  
 
Después de las intervenciones de los grupos políticos, el 
pleno de la corporación acuerda,  por 12 votos a favor, 9 
del equipo de gobierno (4 del PSOE, 3 de Compromís, 1 
de EU y 1 de PGM) y 3 votos del PP y 1 abstención de 
C’s, lo siguiente: 
 
PRIMERO. Aprobar inicialmente el reglamento de uso del 

Punto de Información Juvenil en época de exámenes.  
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 SEGON. Que se sotmeta el text íntegre a informació 
pública, per un període de trenta dies, mitjançant 
edicte que ha de publicar-se al tauler d'anuncis i al 
Butlletí Oficial de la Província, perquè els interessats 
puguen examinar l'expedient i presentar 
reclamacions o suggeriments. 
 
TERCER. Que s’informe a aquest ajuntament de les 
reclamacions i dels suggeriments que es formulen, 
que es resoldran amb caràcter definitiu, o, en cas 
que no es presentaren reclamacions, l'acord 
provisional passarà automàticament a definitiu. 
 
QUART. Que l'acord definitiu es publique al Butlletí 

Oficial de la Província, que entrarà en vigor a partir 
de la publicació. 
 
3. PROPOSTA D'APROVACIÓ DEL REGLAMENT 
SOBRE EL TANCAMENT DE CAMINS RURALS AL 
TERME DE MUSEROS. 
 
L'alcaldessa presenta el reglament sobre el 
tancament de camins rurals al terme de Museros al 
Ple perquè s’aprove, la còpia del qual ha sigut 
prèviament repartida a tots els regidors i que es 
presenta a continuació:  
 
Cedeix la paraula al regidor de Mobilitat, Medi 
Ambient i Agricultura, Francesc Alcaina i Costa que 
presenta al Ple la proposta del Reglament sobre el 
tancament de camins rurals al terme de Museros. 
Presenta diversos problemes: la legalitat del 
tancament de camins, la seguretat dels camins…  
 
REGLAMENT SOBRE EL TANCAMENT DE CAMINS 
RURALS AL TERME DE MUSEROS 
 
Preàmbul 
Vista la situació d'indefensió que pateixen els 
agricultors a l'hora d'evitar que els roben les collites 
durant l'època de recol·lecció, i atés també la situació 
que han augmentat els robatoris i els problemes amb 
els materials i les eines com portes, motors de 
degoteig etc., i atés que la Policia Local i la Guàrdia 
Civil no poden, per la gran extensió del terme, vigilar 
eficaçment perquè aqueixos actes no es 

SEGUNDO.  Que se someta el texto íntegro a 
información pública, por un período de treinta días, 
mediante edicto que ha de publicarse en el tablón de 
anuncios y en el Boletín Oficial de la Provincia, para que 
los interesados puedan examinar el expediente y 
presentar reclamaciones o sugerencias. 
 
TERCERO. Que se de cuenta a este Ayuntamiento de las 
reclamaciones y sugerencias que se formulen, que se 
resolverán con carácter definitivo, o, en caso de que no 
se presentaran reclamaciones, el acuerdo provisional 
pasará automáticamente a definitivo. 
 
CUARTO. Que el acuerdo definitivo se publique en el 
Boletín Oficial de la Provincia, entrando en vigor a partir 
de la publicación. 
 
3. PROPUESTA DE APROBACIÓN DEL REGLAMENTO 

SOBRE CIERRE DE CAMINOS RURALES EN EL 
TERMINO DE MUSEROS. 

 
La alcaldesa presenta al Pleno para su aprobación el 
siguiente reglamento sobre cierre de caminos rurales en 
el término de Museros, cuya copia ha sido previamente 
repartida a todos los concejales y que se presenta a 
continuación: 
 
Toma la palabra el concejal de Mobilitat, Medi Ambient i 
Agricultura, D. Francesc Alcaina Costa presenta al Pleno 
la propuesta del Reglamento sobre cierre de caminos 
rurales en el término de Museros. Presenta diversos 
problemas: la legalidad del cierre de caminos, la 
seguridad de los caminos…  
 
REGLAMENTO SOBRE CIERRE DE CAMINOS RURALES 
EN EL TÉRMINO DE MUSEROS 
 
PREÁMBULO 
Dada la situación de indefensión que sufren los 
agricultores a la hora de evitar que los roban las 
cosechas durante la época de recolección, y dada 
también la situación de que han aumentado los robos y 
las fechorías de materiales y herramientas tales como 
puertas , motores de goteo etc., y hecho patente que la 
Policía Local y la Guardia Civil no pueden, por la gran 
extensión del término, vigilar eficazmente para que 
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produesquen, l'Ajuntament de Museros es veu en la 
necessitat de regular el tancament de determinats 
camins rurals amb portes d'accés per evitar aquests 
delictes. De fet, les portes i els tancaments ja 
s'implementen espontàniament i aquesta 
reglamentació pretén unificar criteris i facilitar les 
accions dels agricultors en aquest aspecte i, al mateix 
temps, facilitar la tasca de les forces de seguretat en 
el desenvolupament de la seua missió. 
 
Article primer. Àmbit d'aplicació 
 
Aquesta normativa s'aplicarà a tots els camins rurals 
del terme de Museros de titularitat pública. Queden 
exclosos, els camins particulars. 
 
Article segon. Condicions que han de complir-se per 
tancar un camí. 
 
Les condicions que han de complir-se perquè 
l'Ajuntament decidesca donar permís per tancar un 
camí públic seran les següents: 
 
1. Que almenys la meitat més un dels propietaris de 
les parcel·les afectades pel tancament d'un camí que 
no estiguen abandonades o sense conrear signen, a 
aquest efecte, la sol·licitud per escrit corresponent a 
l'Ajuntament de Museros  (annex 1). 
 
2. Que el tipus de tancament del camí en qüestió 
siga, com a mínim, l'especificat en aquesta normativa 
a l'annex 2. Si els sol·licitants consideren tancar el 
camí amb porta hauran d'adjuntar, a la sol·licitud, les 
característiques i el dibuix o foto de la porta en 
qüestió. Queda prohibit tancar els camins amb 
cadenes o maromes. 
 
3. Que el Consell Agrari Municipal emeta un informe 
favorable del tancament del camí i que siga ratificat 
per la Junta de Govern Local. 
 
4. Que els propietaris afectats dipositen en 
l'Ajuntament de Museros una còpia de la clau que 
dóna accés al camí en qüestió. Aquesta clau estarà 
custodiada per la Policia Local i la usarà en cas de 
necessitat.  

tales actos no se produzcan, el Ayuntamiento de 
Museros se ve en la necesidad regular el cierre de 
ciertos caminos rurales con puertas de acceso para 
evitar estos delitos. De hecho las puertas y los cierres ya 
se están implementando espontáneamente y la 
presente reglamentación pretende unificar criterios y 
facilitar las acciones de los agricultores/as en este 
aspecto y al mismo tiempo facilitar la semilla de las 
fuerzas de seguridad en el desarrollo de su misión. 
 
Artículo 1º. Ámbito de aplicación 
 
Esta normativa se aplicará a todos los caminos rurales 
del término de Museros de titularidad pública. Quedan 
excluidos, los caminos particulares. 
 
Artículo 2º. Condiciones que deben cumplirse para 
cerrar un camino. 
 
Las condiciones que deben cumplirse para que el 
Ayuntamiento decida dar permiso para cerrar un 
camino público serán las siguientes: 
 
1. Que al menos la mitad más uno de los propietarios 
de las parcelas afectadas por el cierre de un camino que 
no estén abandonadas o sin cultivar firmen, a tal efecto, 
la solicitud por escrito correspondiente en el 
Ayuntamiento de Museros. (Anexo 1) . 
 
2. Que el tipo de cierre del camino en cuestión sea, 
como mínimo, lo especificado en esta normativa en el  
Anexo 2. Si los solicitantes consideran cerrar el camino 
con puerta deberán adjuntar a la solicitud las 
características y el dibujo o foto de la puerta en 
cuestión. Queda prohibido cerrar los caminos con 
cadenas o maromas. 
 
3. Que el Consejo Agrario Municipal emita un informe 
favorable del cierre del camino y que sea ratificado por 
la Junta de Gobierno Local. 
 
4. Que los propietarios afectados depositen en el 
Ayuntamiento de Museros una copia de la llave que da 
acceso al camino en cuestión. Esta llave estará 
custodiada por la Policía Local y la usará en caso de 
necesidad.  
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Si aquestes condicions no es compleixen quedarà 
prohibit tancar total o parcialment qualsevol camí de 
titularitat pública. 
 
Article tercer. Tràmits a seguir per obtenir 
l'autorització de tancament d'un camí. 
Els tràmits a seguir per a obtenir l'autorització de 
tancament d'un camí seran els següents: 
 
1. Omplir i signar correctament la sol·licitud (annex 
1). 
2. Donar-li registre d'entrada a l'Ajuntament de 
Museros perquè entre en l'ordre del dia del Consell 
Agrari Municipal immediatament posterior a la data 
de registre. 
 
3. Esperar l'informe favorable del Consell Agrari 
Municipal, la resolució de la Junta de Govern i les 
instruccions dels tècnics de l'Ajuntament quant a la 
ubicació exacta del tancament. 
 
Article quart. Costos del tancament d'un camí. 
Els propietaris i propietàries de les parcel·les 
interessades en el tancament del camí pagaran 
íntegrament el cost de l'element de tancament 
(barrera o porta) i tots els elements necessaris com a 
cadenat, bigues de suport, ancoratges etc., i també, 
el cost del treball derivat de la seua col·locació. 
 
Article cinqué. Retroactivitat d'aquesta normativa 
 
Els camins que ja estan tancats hauran d'omplir i de 
registrar la sol·licitud (annex 1) igualment, i hauran 
de fer, si escau, les modificacions que especifique 
l'Ajuntament a proposta del Consell Agrari Municipal. 
Així mateix, tindran un termini de 6 mesos a partir de 
l'entrada en vigor d'aquest reglament per 
regularitzar l'actual tancament. 
 
Article sisé. Revocació del tancament d'un camí 
L'Ajuntament de Museros, com a legítim propietari 
dels camins, podrà revocar el tancament d'un camí i 
tornar-lo a obrir en els supòsits següents: 
 
1. Si el camí és envaït o apropiat total o parcialment 
per les parcel·les adjacents. 

Si estas condiciones no se cumplen quedará prohibido 
cerrar total o parcialmente cualquier camino de 
titularidad pública. 
 
Artículo 3º. Trámites a seguir para obtener la 
autorización de cierre de un camino. 
Los trámites a seguir para obtener la autorización de 
cierre de un camino serán los siguientes: 
 
1. Llenar y firmar debidamente la solicitud (anexo 1). 
 
2. Darle registro de entrada en el Ayuntamiento de 
Museros para que entre en el orden del día del Consejo 
Agrario inmediatamente posterior a la fecha de 
registro. 
 
3. Esperar el informe favorable del Consejo Agrario 
Municipal, la resolución de la Junta de Gobierno y las 
instrucciones de los técnicos del Ayuntamiento en 
cuanto a la ubicación exacta del cierre. 
 
Artículo 4º. Costes del cierre de un camino. 
Los propietarios/as de las parcelas interesadas en el 
cierre del camino pagarán íntegramente el coste del 
elemento de cierre (barrera o puerta) y todos los 
elementos necesarios tales como candado, vigas de 
soporte, anclajes etc, así como el coste del trabajo 
derivado de la su colocación. 
 
Artículo 5º. Retroactividad de esta normativa 
 
Los caminos que ya están cerrados deberán llenar i 
registrar la solicitud (Anexo 1) igualmente, y deberán 
hacer, en su caso, las modificaciones que especifique el 
Ayuntamiento a propuesta del Consejo Agrario 
Municipal. Así mismo tendrán un plazo de 6 meses a 
partir de la entrada en vigor de este reglamento para 
regularizar el actual cierre. 
 
Artículo 6º. Revocación del cierre de un camino 
El Ayuntamiento de Museros, en tanto que legítimo 
propietario de los caminos, podrá revocar el cierre de 
un camino y volverlo a abrir en los supuestos siguientes: 
 
1. Si el camino es invadido o apropiado total o 

parcialmente por las parcelas colindantes. 
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2. Si el camí està tancat amb anterioritat a la 

promulgació d’aquest reglament i els propietaris 
de les parcel·les afectades no regularitzen la 
situació com indica l'article cinqué d’aquest 
reglament. 
 
3. Si per qualsevol circumstància no prevista, 
l'Ajuntament necessita fer disposició del camí en 
qüestió o considera la conveniència d'obrir-lo de 
nou, després d'un informe raonat. 

 
Article seté. Consideracions addicionals 
 
Els propietaris afectats pel tancament d'un camí que 
no participen en les despeses que ocasiona aqueixa 
acció, ja siga per no estar d'acord amb l'acció o per 
qualsevol altra raó, tindran igualment dret a estar 
en possessió de la clau que dóna accés al camí. 
  
Amb els camins que comencen i acaben en un altre 
camí rural públic, anomenats camins de pas, es 
tindrà una especial consideració a l'hora de concedir 
el permís de tancament, i en tot cas, només es 
podran tancar en època de collita. Pel que fa a 
aquests camins, l'informe favorable del seu 
tancament estarà supeditat a la importància del 
camí i els camins alternatius que es podran utilitzar 
quan el camí en qüestió estiga tancat. Així mateix, 
l'Ajuntament es reserva el dret a realitzar 
modificacions en l'element de tancament (per 
endavant o a posteriori de produir-se el tancament) 
a l'efecte que el camí puga ser utilitzat, si escau, per 
vianants i bicicletes. 
 
El portaveu del grup Ciudadanos, Javier Marí, 
demanda que tal com es descriu en els articles 
segon i tercer, una vegada el Consell Agrari 
Municipal emeta l’informe favorable, i abans que 
ratifique la Junta de Govern, es ratifique per la 
Comissió d'Urbanisme i Medi Ambient. 
 
Després de les intervencions dels grups polítics 
s'estima la moció per unanimitat: 

 
PRIMER. Aprovar inicialment el Reglament sobre el 

 
2. Si el camino está cerrado con anterioridad a la 

promulgación del presente reglamento y los 
propietarios de las parcelas afectadas no 
regularizan la situación tal como indica el artículo 
5º  del presente reglamento. 

 
3. Si por cualquier circunstancia no prevista el 

Ayuntamiento necesita hacer disposición del 
camino en cuestión o considera la conveniencia de 
abrirlo de nuevo, después de un informe razonado. 

 
Artículo 7º. Consideraciones adicionales 
 
Los propietarios afectados por el cierre de un camino 
que no participan en los gastos que ocasiona tal acción, 
ya sea por no estar de acuerdo con la acción o por 
cualquier otra razón, tendrán igualmente derecho a 
estar en posesión de la llave que da acceso al camino.  
 
Con los caminos que empiezan y terminan en otro 
camino rural público, llamados caminos de paso, se 
tendrá una especial consideración a la hora de conceder 
el permiso de cierre, y en todo caso sólo se podrán 
cerrar en época de cosecha. Con respecto a estos 
caminos el informe favorable de su cierre estará 
supeditado a la importancia del camino y los caminos 
alternativos que se podrán utilizar cuando el camino en 
cuestión esté cerrado. Así mismo, el Ayuntamiento  se 
reserva el derecho a realizar modificaciones en el 
elemento de cierre (de antemano o a posteriori de 
producirse el cierre) a efectos de que el camino pueda 
ser utilizado en su caso por peatones y bicicletas. 
 
 
El portavoz del grupo Ciudadanos, D. Javier Marí 
demanda que tal y como se describe en los arts. 2 y 3, 
una vez el Consejo Agrario Municipal emita informe 
favorable y antes de que ratifique la Junta de Gobierno; 
se ratifique por la Comisión de Urbanismo y Medio 
Ambiente.  
 
Después de las intervenciones de los grupos políticos se 
estima la moción por unanimidad. 
 
PRIMERO. Aprobar inicialmente el Reglamento sobre 
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tancament de camins rurals al terme de Museros. 
 
SEGON. Que se sotmeta el text íntegre a informació 
pública, per un període de trenta dies, mitjançant 
edicte que ha de publicar-se al tauler d'anuncis i al 
Butlletí Oficial de la Província, perquè els interessats 
puguen examinar l'expedient i presentar 
reclamacions o suggeriments. 
 
TERCER. Que s’informe a aquest ajuntament de les 
reclamacions i suggeriments que es formulen, que es 
resoldran amb caràcter definitiu, o, en cas que no es 
presentaren reclamacions, l'acord provisional 
passarà automàticament a definitiu. 
 
QUART. Que l'acord definitiu es publique al Butlletí 

Oficial de la Província, que entrarà  en vigor a partir 
de la publicació. 

 
4. PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LA MOCIÓ 
PRESENTADA PEL GRUP POPULAR SOBRE LA 
REDUCCIÓ DE BEQUES DEL PROGRAMA DE 
PRÀCTIQUES FORMATIVES PER A JOVES 
ESTUDIANTS DE LA DIPUTACIÓ PROVINCIAL DE 
VALÈNCIA PER A 2016. 

 
L'alcaldessa presenta la moció del Grup Partit 
Popular al Ple perquè siga debatuda, la còpia de la 
qual ha sigut prèviament repartida a tots els regidors. 
 
 
Pren la paraula la regidor del Partit Popular, Vicenta 
Llácer per presentar la moció presentada pel seu 
grup.  
 
MOCIÓ 
Que presenta José María Aznar Monferrer, portaveu 
del grup municipal Popular a l'Ajuntament de 
Museros en nom i representació d’aqueix, mitjançant 
aquest escrit, i en ús de les atribucions que li 
confereix i a l'empara del que estableix la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del 
règim local, i de la Llei 8/2010, de la Generalitat, de 
règim local de la Comunitat Valenciana, i del Reial 
decret 2568/1986, de 29 de novembre, pel qual 
s'aprova el Reglament d'organització, funcionament i 

cierre de caminos rurales al término de Museros. 
 
SEGUNDO.  Que se someta el texto íntegro a 
información pública, por un período de treinta días, 
mediante edicto que ha de publicarse en el tablón de 
anuncios y en el Boletín Oficial de la Provincia, para que 
los interesados puedan examinar el expediente y 
presentar reclamaciones o sugerencias. 
 
TERCERO. Que se de cuenta a este Ayuntamiento de las 
reclamaciones y sugerencias que se formulen, que se 
resolverán con carácter definitivo, o, en caso de que no 
se presentaran reclamaciones, el acuerdo provisional 
pasará automáticamente a definitivo. 
 
CUARTO. Que el acuerdo definitivo se publique en el 
Boletín Oficial de la Provincia, entrando en vigor a partir 
de la publicación. 
 
4. PROPUESTA DE APROBACIÓN DE LA MOCIÓN 
PRESENTADA POR EL GRUPO POPULAR SOBRE LA 
REDUCCIÓN DE BECAS DEL PROGRAMA DE 
PRÁCTICAS FORMATIVAS PARA JÓVENES 
ESTUDIANTES DE LA DIPUTACIÓN PROVINCIAL DE 
VALENCIA PARA 2016. 

 
La alcaldesa presenta al Pleno para su debate la 
siguiente moción del Grupo Partido Popular, cuya copia 
ha sido previamente repartida a todos los concejales y 
que se presenta a continuación: 
 
Toma la palabra la concejal del Grupo Popular, Dña. 
Vicenta Llacer para presentar la moción presentada por 
su grupo.  
 
MOCIÓN: 
Que presenta José Maria Aznar Monferrer, Portavoz del 
Grupo Municipal Popular en el Ayuntamiento de 
Museros en nombre y representación del mismo, 
mediante el presente escrito, y en uso de las 
atribuciones que le confiere y al amparo de lo 
establecido por la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora 
de las Bases del Régimen Local, y de la Ley 8/2010, de la 
Generalitat, de Régimen Local de la Comunitat 
Valenciana, y el Real Decreto 2568/1986, de 29 de 
noviembre, por el que se aprueba el Reglamento de 
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règim jurídic de les entitats locals. 
 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
El passat 29 d'abril es van publicar les bases per a la 
concessió de subvencions a entitats locals per a la 
realització de beques de formació en el marc del 
Programa de pràctiques formatives per a joves 
estudiants de la Diputació Provincial de València 
(anteriorment conegut com la Dipu et Beca). El 
nombre de beques per municipi s'ha vist retallat de 
manera dràstica per l'actual equip de govern de la 
Diputació, que passa de 3,144 beques el 2015 a 1.607 
per a enguany, un 51% menys. 
 
Aquesta retallada ja es va denunciar en els 
pressupostos de la Diputació i es va presentar una 
esmena per augmentar aquesta partida en 1.600.000 
€ i portar a terme aquest programa en les mateixes 
condicions que en les anteriors. 
 
Aquest programa permet als joves millorar els seus 
coneixements i aportar, i fins i tot, pal·liar l'economia 
familiar. Aquesta retallada repercutirà de manera 
molt negativa en un gran nombre de joves estudiants 
que no podran accedir. Els joves i els municipis són 
els grans damnificats d'aquestes noves polítiques. 
 
El deure d’atendre les necessitats del major nombre 
possible d'estudiants que cursen els seus estudis en 
l'actualitat, fa totalment necessari que la quantitat 
de beques atorgades no siga, en cap cas, inferior a la 
d'anys anteriors. 
 
Amb aquesta disminució de beques el nostre 
municipi es veurà perjudicat, i passarà  a tenir 5 
beques de les 10 oferides en anys anteriors. 
 
Sobre la base de tot això el Partit Popular proposa 
l'aprovació següent: 
 
ACORD: 
1. Instar a la Diputació Provincial de València perquè 
amplie el nombre de beques aprovades per a 
l'Ajuntament de Museros en la mateixa quantitat que 
va tenir l'any 2015, i també, la dotació pressupostària 

Organización, Funcionamiento y Régimen Jurídico de las 
Entidades Locales. 
 
EXPOSICIÓN DE MOTIVOS: 
El pasado 29 de abril se publicaron las bases para la 
concesión de subvenciones a entidades locales para la 
realización de becas de formación en el marco del 
Programa de prácticas formativas para jóvenes 
estudiantes de la Diputación Provincial de Valencia 
(anteriormente conocido como “la Dipu te Beca”). El 
número de becas por municipio se ha visto recortado de 
manera drástica por el actual equipo de gobierno de la 
Diputación, pasando de 3144 becas en 2015 a 1607 en 
este año, un 51% menos. 
 
Este recorte ya se denunció en los presupuestos de la 
Diputación y se presentó una enmienda para aumentar 
esta partida en  1.600.000 euros y llevar a cabo este 
programa en las mismas condiciones que en las 
anteriores. 
 
Este programa permite a los jóvenes mejorar sus 
conocimientos y aportar e incluso paliar la economía 
familiar. Este recorte repercutirá de forma muy negativa 
en un gran número de jóvenes estudiantes que no 
podrán acceder. Los jóvenes y los municipios son los 
grandes damnificados de estas “nuevas” políticas. 
 
El deber de atender las necesidades del mayor número 
posible de estudiantes que estén cursando sus estudios 
en la actualidad, hace totalmente necesario que la 
cantidad de becas otorgadas no sea, en ningún caso, 
inferior a la de años anteriores. 
 
Con esta disminución de becas nuestro municipio se 
verá perjudicado, pasando a tener 5 becas de las 10 
ofrecidas en años anteriores. 
 
En base a todo ello el Grupo Popular propone la 
aprobación siguiente: 
 
ACUERDO: 
1. Instar a la Diputación Provincial de Valencia a que 
amplíe el número de becas aprobadas para el 
Ayuntamiento de Museros en la misma cantidad que 
tuvo en el año 2015, así como la dotación 
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suficient per cobrir aquesta ampliació.  
 
2. Instar a l'alcaldessa de l'Ajuntament de Museros 
perquè donat cas que la Diputació Provincial de 
València es negue a ampliar el nombre de beques 
concedides al nostre municipi, siga l’Ajuntament de 
Museros qui, amb recursos propis, complemente el 
nombre de beques fins a la quantitat de beques que 
es van rebre en anys anteriors. 
 
Després de les intervencions dels grups polítics, es 
desestima la moció per 3 vots a favor del PP, una 
abstenció de C’s i 9 vots en contra de l'equip de 
Govern (4 del PSOE, 3 de Compromís, 1 d'EU i 1 de 
PGM).  

 
5.PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LA MOCIÓ 
PRESENTADA PER L'EQUIP DE GOVERN DE MESURES 
CONTRA QUALSEVOL TIPUS DE LGTBFÒBIA (LGTB) 
EN L’ÀMBIT FAMILIAR, ESCOLAR, LABORAL, SOCIAL 
O POLÍTIC. DESPATX EXTRAORDINARI. 

 
 
L'alcaldessa presenta moció presentada per l'Equip 
de govern al Ple perquè siga debatuda, la còpia de la 
qual ha sigut prèviament repartida a tots els regidors. 
 
 
Pren la paraula el regidor de Joventut, Infància i 
Gestió de la Diversitat, David Moreno, que presenta 
al Ple la moció institucional contra la discriminació 
LGTB, també per deixar-ne constància en el Ple i en 
els acords. S'exposen diferents contribucions des de 
l'Ajuntament: fira de la diversitat, protocol per a 
recollida de denúncies per delictes d'odi i prevenció 
en instituts.  
 
MOCIÓ  
Cristina Civera Balaguer, Víctor Xercavins i Garcia, 
Mario Jordá Vidal i David Moreno Blanco, portaveus 
dels grups municipals de PSOE-PSPV, Compromís per 
Museros, Podem Guanyar Museros i Esquerra Unida-
Els verds- Acord Ciutadà a l'Ajuntament de Museros, 
a l'empara del que presenta per a la seua discussió i 
aprovació la moció en contra de la discriminació 
LGTB, d'acord amb la fonamentació següent: 

presupuestaria suficiente para cubrir está ampliación.  
 
2. Instar a la Alcaldesa del Ayuntamiento de Museros a 
que en caso de que la Diputación Provincial de Valencia 
se niegue a ampliar el número de becas concedidas a 
nuestro municipio, sea el propio Ayuntamiento de 
Museros quien con recursos propios complemente el 
número de becas hasta la cantidad de ellas que se 
recibieron en años anteriores. 
 
Después de las intervenciones de los grupos políticos se 
desestima la moción por 3 votos a favor del PP, una 
abstención de C’s y 9 votos en contra del equipo de 
Gobierno (4 del PSOE, 3 de Compromís, 1 de EU, 1 de 
PGM).  
 
5. PROPUESTA DE APROBACIÓN DE LA MOCIÓN 

PRESENTADA POR EL EQUIPO DE GOBIERNO DE 
MEDIDAS CONTRA CUALQUIER TIPO DE 
LGTBFOBIA EN ÁMBITO FAMILIAR, ESCOLAR, 
LABORAL, SOCIAL Y/O POLÍTICO. DESPACHO 
EXTRAORDINARIO. 

 
La alcaldesa presenta al Pleno para su debate la 
siguiente moción presentada por el Equipo de Gobierno, 
cuya copia ha sido previamente repartida a todos los 
concejales y que se presenta a continuación: 
 
Toma la palabra el concejal de Juventud, Infancia y 
Gestión de la Diversidad, D. David Moreno presenta al 
Pleno la moción institucional contra la discriminación 
LGTB, también para que conste en el Pleno y en los 
acuerdos. Se exponen diferentes contribuciones desde 
el Ayuntamiento: feria de la diversidad, Protocolo para 
recogida de denuncias por delitos de odio y prevención 
en institutos.    
 
MOCIÓN:  
Cristina Civera Balaguer, Víctor Xercavins i Garcia, Mario 
Jordá Vidal i David Moreno Blanco, portavoces de los 
grupos municipales de PSOE-PSPV, Compromís per 
Museros, Podem Guanyar Museros y Esquerra Unida –
Els verds- Acord Ciutadà en el Ayuntamiento de 
Museros, al amparo de lo que presenta para su discusión y 

aprobación la siguiente moción en contra de la discriminación 
LGTBI, de acuerdo con la fundamentación siguiente:  
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 EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
El 28 de juny se celebra a tot el món el dia de l'orgull 
LGTB. Una commemoració nascuda de la rebel·lió 
ciutadana contra la injustícia i la discriminació, que 
va donar origen a un moviment per als drets civils i 
sexuals a tot el món. 
 
Avui dia, la realitat de lesbianes, gais, transsexuals i 
bisexuals és ambivalent. En els últims anys, Espanya 
ha sigut pionera a l'hora de reconèixer els drets civils 
de lesbianes, gais, transsexuals i bisexuals, però en 
tot l'estat les persones i els col·lectius LGTB encara 
són víctimes de discriminació i d’agressions en espais 
diversos com l'àmbit laboral i educatiu (bullying). A 
més, el col·lectiu és encara objecte de ridiculització i 
desvaloració social i la igualtat social i real del 
col·lectiu LGTB contínua sent una matèria pendent.  
 
 
Per tant, els grups municipals PSPV-PSOE, 
Compromís per Museros i Podem Guanyar Museros i 
EUPV-EV-AC, proposen l’acord següent al Ple:  
 
ACORD 
Primer. Contribuir, en les competències que són 
pròpies de l'Ajuntament, al desenvolupament i 
l'aplicació de totes les mesures previstes en la 
legislació vigent contra tota discriminació per 
orientació sexual, identitat de gènere i diversitat 
familiar, amb la finalitat d'eradicar de la nostra 
societat qualsevol tipus de LGTBfòbia en l'àmbit 
familiar, escolar, laboral, social o polític. 
 
Segon. Fomentar l'associacionisme LGTB, entenent 
aquest com a un protagonista clau en la lluita contra 
la homofòbia, transfòbia, bifòbia i lesbofòbia. 
 
 
Tercer. Promoure el coneixement i el compromís 
amb la lluita contra la LGTBfòbia entre el personal 
laboral de l'Administració local, especialment entre la 
Policia Local, mitjançant campanyes de sensibilització 
i cursos de formació desenvolupats pels aqueixos 
col·lectius.  
 
Després de les intervencions dels grups polítics 

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS 
El 28 de junio se celebra en todo el mundo el día del 
orgullo LGTB. Una conmemoración nacida de la rebelión 
ciudadana contra la injusticia y la discriminación, que 
dio origen a un movimiento para los derechos civiles y 
sexuales en todo el mundo. 
 
Hoy en día la realidad de lesbianas, gays, transexuales y 
bisexuales es ambivalente. En los últimos años, España 
ha sido pionera a la hora de reconocer los derechos 
civiles de lesbianas, gays, transexuales y bisexuales, 
pero en todo el estado las personas y colectivos LGTBI 
aún son víctimas de discriminación y agresiones en 
espacios diversos como el ámbito laboral y educativo 
(bullying). Además, el colectivo es aún objeto de 
ridiculización y desvalorización social y la igualdad social 
y real del colectivo LGTB continua siendo una materia 
pendiente.  
 
Por lo tanto, los grupos municipales PSPV-PSOE, 
Compromís per Museros y Podem Guanyar Museros y 
EUPV-EV-AC, proponen al Pleno el siguiente acuerdo:  
 
ACUERDO 
1. Contribuir, en las competencias que son propias 

del Ayuntamiento, al desarrollo y la aplicación de 
todas las medidas previstas en la legislación 
vigente contra toda discriminación por orientación 
sexual, identidad de género y diversidad familiar, 
con la finalidad de erradicar de nuestra sociedad 
cualquier tipo de LGTBfobia en el ámbito familiar, 
escolar, laboral, social y/o político. 

 
2. Fomentar el asociacionismo LGTB, entendiendo 

este como a un protagonista clave en la lucha 
contra la homofobia, transfobia, bifobia y 
lesbofobia. 

 
3. Promover el conocimiento y el compromiso con la 

lucha contra la LGTBfobia entre el personal laboral 
de la administración local, especialmente entre la 
Policía Local, a través de campañas de 
sensibilización y cursos de formación desarrollados 
por los propios colectivos.  

 
Después de las intervenciones de los grupos políticos se 
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s'estima la moció per unanimitat. 
 
6. DESPATX EXTRAORDINARI 
No es presenten mocions. 
 
7. DACIÓ DE COMPTES 
L’alcaldessa informa de tot el que ha esdevingut des 
del passat ple ordinari de 28 d'abril de 2016: 
 
L’alcaldessa informa de la subvenció del SEP per als 
treballadors agraris per als mesos de juliol i d’agost. 
A Museros, li corresponen 27.477,57 € per a la 
contractació d'un total de 18 peons. Per no retornar 
part de la subvenció, es decideix afegir 580 € per 
completar la partida i disposar d’un peó més. Es 
distribuiran d'aquesta manera, 10 peons pel juliol i 9 
per l'agost. 
 
La regidor de Benestar Social i Polítiques d’Igualtat 
de Gènere, Laura Asensio Tormos, informa de 
l'adhesió de Museros al Programa nutricional de la 
Conselleria. 
 
L’alcaldessa informa de la subvenció per a activitats 
per a majors i dones de 2016. 
 
La regidor de Benestar Social i Polítiques d’Igualtat 
de Gènere informa de la sol·licitud de les xarrades, 
de les quals s'han concedit dues quant a igualtat, i 
dues més, per a majors. Sols falta la confirmació de 
les dates. 
 
El regidor de Joventut, Infància i Gestió de la 
Diversitat, David Moreno, informa de la intenció que 
es descriu en el BIM per a l'intercanvi amb el poble 
agermanat Sant Georgen. Es farà una reunió el 14 de 
juliol, a les 19.00 h, al PIJ per donar inici al projecte.  
 
 
El regidor de Transparència, Mario Jordá, informa del 
procés participatiu del parc de Fontestad es va fer un 
taller per a la recollida d'idees dels veïns, de les quals 
se’n van triar tres. Com a procés de decisió es van 
crear grups de discussió un format pels tècnics de 
l'Ajuntament, i un altre pels xiquets i per les xiquetes 
de sisè del col·legi. La part final és l'elecció per part 

estima la moción  por unanimidad. 
 

6.  DESPACHO EXTRAORDINARIO 
No se presentan mociones. 
 
 7.  DACIÓN DE CUENTAS 
La Sra. Alcaldesa da cuenta de todo lo acontecido desde 
el pasado pleno ordinario de 28 de abril de 2016: 
 
La Sra. Alcaldesa da cuenta de la subvención del SEP 
para los trabajadores agrarios para los meses de julio y 
agosto. A Museros le corresponden 27.477,57 euros 
para la contratación de un total de 18 peones. Para no 
devolver parte de la subvención se decide añadir 580 
euros para completar la partida y contar con 1 peón 
más. Se distribuirán de esta forma, 10 peones en julio y 
9 en agosto. 
 
La concejal de Benestar Social i Polítiques d’Igualtat de 
Génere, Dña. Laura Asensio Tormes, da cuenta de la 
adhesión de Museros al Programa Nutricional de la 
Conselleria. 
 
La Sra. Alcaldesa da cuenta de la subvención para 
actividades para mayores y mujeres de 2016. 
 
La concejal de Benestar Social i Polítiques d’Igualtat de 
Génere, Dña. Laura Asensio Tormes, da cuenta de la 
solicitud de las charlas, de las que se han concedido dos 
en referencia a la igualdad y dos más para mayores. A 
falta de la confirmación de las fechas. 
 
El concejal de Joventut, Infància i Gestió de la Diversitat, 
D. David Moreno da cuenta la intención que se describe 
en el BIM para el intercambio con el pueblo 
agermanado ST Georgen. Se va a realizar una reunión el 
14 de julio a las 19 horas en el PIJ para dar inicio al 
proyecto.  
 
El concejal de Transparència, D. Mario Jordà da cuenta 
del proceso participativo del Parque de Fontestad. Se 
hizo un taller para la recogida de ideas de los vecinos, de 
las que se eligieron tres. Como proceso de decisión se 
crearon grupos de discusión: uno por los técnicos del 
Ayuntamiento y otro por niños de sexto del colegio. La 
parte final es la elección final por parte de los vecinos. 
Las ideas que se plantaron: mantener el parque tal y 
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dels veïns. Les idees que es van plantejar foren: 
mantenir el parc com està, parc multiaventura 
(rocòdrom, tirolina, mini-golf,…) i la venda del parc, 
que constestant a la pregunta de la regidora del PP, 
Vicenta Llacer, Mario Jordà explica que queden 
obertes les opcions de venda del parque per comprar 
altre terreny i habilitar un parc nou, o rehabilitar 
algun dels existents. L'equip de govern comença a 
treballar en aquestes tres opcions.  
 
A més, també informa del servei d'informació per 
Whatsapp, que no és la informació oficial de 
l'Ajuntament i que ja compta amb quasi 400 
persones.  
 
Quant a la beca postgrau de la Dipu Et Beca, es 
proposa crear un lloc de tècnic de telecomunicació 
per portar a terme un pla de telecomunicació que ja 
van començar  becaris anteriors. 
 
8. DECRETS DE LA ALCALDIA 

 
Es dóna compte de la relació de decrets del número 
715 al 898 de 2016, tots dos inclosos.  
 
L'equip de govern dels grups: Socialista, Compromís, 
EUPV i PGM es donen per assabentats i conformes. 
 
 
Els grups Popular i Ciudadanos es donen per 
assabentats i no conformes. 
 
9. PRECS I PREGUNTES 

L’alcaldessa obri el torn de precs i preguntes. 
 
Pren la paraula el portaveu del PP, José María 
Aznar: pel que fa a una pregunta en una entrevista 
que l'alcaldessa havia concedit, se li preguntà si creia 
que la ciutadania havia percebut el canvi de govern. 
A la qual l’alcaldessa contesta que sí, ja que té un 
gran nombre de visites al despatx, cosa que no 
passava amb anterioritat. El portaveu demana un 
aclariment quant a aquests aclariments, ja que 
mentre es trobava en el lloc d'alcalde sí va rebre 
moltes visites. Va ser aquesta la contestació de 
l'alcaldessa o ha sigut un error de redacció? 

como está, parque multiaventura (rocódromo, tirolina, 
mini-golf,…) y la venta del parque, que contestando a la 
pregunta de la concejal del PP, Dª Vicenta Llacer, D. 
Mario Jordá explica que quedan abiertas las opciones de  
venta del parque para comprar otro terreno y habilitar 
un parque nuevo, o rehabilitar alguno de los existentes. 
El equipo de gobierno empieza a trabajar en estas tres 
opciones.  
 
 
Además, también da cuenta del servicio de información 
por Whatsapp, que no es la información oficial del 
Ayuntamiento y que ya cuenta con casi 400 personas.  
 
Respecto a la Beca Postgrado de la Dipu Te Beca, se 
propone hacer un puesto de técnico de 
telecomunicación para llevar a cabo un plan de 
telecomunicación que ya se ha empezado por becarios 
anteriores. 
 
8.  DECRETOS DE LA ALCALDIA 

 
Se da cuenta de la relación de decretos desde el número 
715 al 898 de 2016, ambos inclusive.  
 
El equipo de gobierno de los grupos: Socialista, 
Compromís, EUPV y PGM se dan por enterados y 
conformes. 
 
Los grupos Popular y Ciudadanos se dan por enterados y 
no conformes.    
 
 9. RUEGOS Y PREGUNTAS 

La Sra. Alcaldesa abre el turno de ruegos y preguntas. 
 
Toma la palabra el portavoz del PP, D. José Mª Aznar: 
respecto a una pregunta en una entrevista que la 
alcaldesa había concedido, se le pregunta si creía que la 
ciudadanía había percibido el cambio de gobierno. A lo 
que la Alcaldesa contesta que sí, ya que tiene un gran 
número de visitas al despacho, cosa que no pasaba con 
anterioridad. El portavoz pide una aclaración respecto a 
estas aclaraciones, ya que mientras se encontraba en el 
puesto de alcalde sí recibió muchas visitas ¿Fue esa la 
contestación de la alcaldesa o ha sido un error de 
redacción? 
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Respon l'alcaldessa, Cristina Civera: ha sigut un error 
de redacció.  
 
José María Aznar: m'alegre que haja sigut un error 
de redacció. A més, l'entrevista contínua amb la 
declaració que els regidors de l'actual govern 
treballen a peu de carrer i el portaveu popular 
aclareix que els seus també. 
 
Alcaldessa: en cap moment de l'entrevista van 
preguntar pels regidors de l'oposició, únicament es 
parla de l'equip de govern. 
 
José María Aznar: era únicament perquè constara.  
Paco, pel que fa als horts urbans, sembla ser que es 
potenciaran les ajudes. 
 
El regidor de Mobilitat, Medi Ambient i Agricultura, 
Francesc Alcaina i Costa: es tracta d'una subvenció 
per millorar els horts urbans que ja hi ha (donar 
monitors, fer millores en els tancs…) i nosaltres no 
podem accedir a aquesta subvenció, ja que no tenim 
horts urbans per millorar. 
 També falten parcel·les rústiques públiques on posar 
els horts socials. Hem aconseguit tenir un compromís 
amb la Diputació que quan tinguem una parcel·la 
periurbana llogada, es farà un conveni simulat. 
Actualment es tenen una sèrie de parcel·les en 
procés de comunicació i conversa per veure si algun 
dels propietaris està disposat al lloguer de la parcel·la 
per al temps que la Diputació requereix, no inferior a 
7 anys, perquè s'amortitze la inversió. Els problemes 
que ens trobem és la falta de disposició dels 
propietaris al lloguer, i en estar als afores, tenen 
expectatives que es convertesca en urbanitzable. 
 
 
José María Aznar: ací, a Museros, la Diputació té un 
gran nombre de parcel·les i de terrenys rústics, 
alguns d'aquests situats darrere de l'empresa 
Mitsubishi. Aquesta parcel·la, poc abans que acabara 
la legislatura estava aparaulada perquè es destinara 
a l'hort urbà. M'agradaria que esbrinàreu perquè no 
es pot fer en aqueixa situació, hauria de lluitar en 
aquest sentit, perquè val la pena. 
 

Responde la alcaldesa, D. Cristina Civera: ha tenido 
lugar un error de redacción.   
 
D. José Mª Aznar: me alegro que haya sido un error de 
redacción. Además, al entrevista continua con la 
declaración de que los concejales del actual gobierno 
trabajan a pie de calle y el portavoz popular aclara que 
los suyos también. 
 
Sra. Alcaldesa: en ningún momento de la entrevista 
preguntaron por los regidores de la oposición, 
únicamente se habla del equipo de gobierno. 
 
 D. José Mª Aznar: era únicamente para que constara.  
Paco, respecto a los Huertos urbanos, parece ser que se 
van a potenciar las ayudas. 
 
El concejal de Mobilitat, Medi Ambient i Agricultura, D. 
Francesc Alcaina Costa: se trata de una subvención para 
mejorar los huertos urbanos que ya hay (dar monitores, 
hacer mejoras en los tanques,…) y nosotros no podemos 
acceder a esta subvención, ya que no tenemos huertos 
urbanos para mejorar.  
También faltan parcelas rústicas públicas donde poner 
los huertos sociales. Hemos conseguido tener un 
compromiso con la Diputación de que cuando tengamos 
una parcela periurbana alquilada, se hará un convenio 
simulado. Actualmente se tienen una serie de parcelas 
en proceso de comunicación y conversación para ver si 
alguno de los propietarios está dispuesto al alquiler de 
la parcela para el tiempo que la Diputación requiere, no 
inferior a 7 años, para que se amortice la inversión. Los 
problemas que nos encontramos es la falta de 
disposición de los propietarios al alquiler y al estar en 
las afueras, tienen expectativas de que se convierta en 
urbanizable. 
 
 D. José Mª Aznar: aquí en Museros la Diputación tiene 
un gran número de parcelas y de terrenos rústicos, 
algunos de ellos situados detrás de la empresa 
Mitsubishi. Esta parcela, poco antes de que acabara la 
legislatura estaba apalabrada para que se destinase al 
huerto urbano. Me gustaría que averiguaseis porqué no 
se puede hacer en esa situación, debería luchar en este 
sentido, porque vale la pena. 
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Francesc Alcaina: aquest tema es va plantejar en un 
parell de reunions i sembla ser que a última hora, en 
Diputació, hi havia alguns tècnics que sí que volien 
portar a terme el projecte, en canvi, hi havia d’altres 
que no volien que continuara per problemes legals. A 
la fi, van comunicar que no es podia actuar en un 
territori que no és de la Diputació, i les parcel·les a 
les quals es refereix, encara que tenen el control 
legal, no pertany a la Diputació, sinó a l'hospital. Per 
solucionar els problemes que es van plantejar, ens 
prometen, des de la Diputació un conveni singular 
per a una parcel·la llogada. Si ho aconseguim, la 
situació pot ser més pròxima que d’aquella que en 
parlem.  
 
José María Aznar: al meu entendre, els caps de 
servei manen massa.  
Quant al tema de la reforma i de l’ampliació del 
col·legi Blasco Ibáñez, en quina situació es troba? 
 
Contesta el regidor de Cultura, Educació i Promoció 
Lingüística, Víctor Xercavins: actualment el projecte 
està centrat en l'ampliació del menjador i dels dos 
barracons que se situaran al centre de dia. La 
Conselleria ha aprovat aquestes mesures. Quant a la 
resta de la reforma i de l'ampliació ens trobem amb 
la Llei i ens diuen que no es pot portar a terme el 
projecte a causa d'una falta de recursos.  
 
Nosaltres argumentem a favor de les aules 
prefabricades, atès que la situació a Museros és 
segregada. Continuem treballant en aquest sentit, 
però de segur que per al curs 2016-2017 no pot 
estar. Em conforme que es puga moure alguna cosa 
al llarg de tota la legislatura.  
 
José María Aznar: (no s'escolta bé, s'extrau) com va 
la contractació de dos peons per a la brigada 
d'obres? 
Alcaldessa: es va iniciar fa uns mesos i ara s'ha de 
tornar a obrir per esmenar un error, ja que en les 
bases per avaluar els candidats és anticonstitucional 
d’acord amb l'article 14 que es puntue que estiga 
empadronat al municipi. En una o dues setmanes 
s'esmenarà l'error, s'aprofitaren els ja inscrits i es 
deixarà un termini entre 8 i 10 dies per a qui vulga 

D. Francesc Alcaina Costa: este tema se planteó en un 
par de reuniones y parece ser que a última hora, dentro 
de la Diputación, había ciertos técnicos que sí que 
querían llevar a cabo el proyecto, en cambio, había 
otros que no querían que continuase por problemas 
legales. Al final, lo que se comunicó es que no se podía 
actuar en un territorio que no es de la Diputación, y las 
parcelas a las que se refiere, aunque tienen el control 
legal, no pertenece a la Diputación, sino al hospital. Para 
solucionar los problemas que se plantearon, nos 
prometen desde la Diputación un convenio singular para 
una parcela alquilada. Si lo conseguimos, la situación 
que podemos conseguir puede ser más cercana que la 
que se está hablando.  
 
D. José Mª Aznar: en mi opinión los jefes de servicio 
mandan demasiado.  
En cuanto al tema de la reforma y ampliación del 
Colegio Blasco Ibáñez, ¿en qué situación se encuentra? 
 
Contesta el concejal de Cultura, Educació i Promoció 
Lingüística, D. Víctor Xercavins: actualmente el 
proyecto está centrado en la ampliación del comedor y 
de los dos barracones que se van a situar en el centro de 
día. La Conselleria, ha aprobado estas medidas. 
Respecto al resto de la reforma y la ampliación nos 
encontramos con la Ley y nos dicen que no se puede 
llevar a cabo el proyecto a causa de una falta de 
recursos.  
Nosotros estamos dando argumentos a favor de las 
aulas prefabricadas, dado que la situación en Museros 
es segregada. Continuamos trabajando en este sentido, 
pero seguro que para el curso 16-17 no puede estar. Me 
conformo con que se pueda mover algo a lo largo de 
toda la legislatura.     
 
D. José Mª Aznar: (no se escucha bien, se extrae) ¿cómo 
va la contratación de dos peones para la brigada de 
obras? 
Sra. Alcaldesa: se inició hace unos meses y ahora se 
tiene que volver a abrir para subsanar un error, ya que 
en las bases para evaluar a los candidatos es 
anticonstitucional según el artículo 14 que se puntúe 
que esté empadronado en el municipio. En una o dos 
semanas se subsanará el error, se aprovecharan los ya 
inscritos y se dejará un plazo entre 8-10 días para quien 
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presentar-se. Després es procedirà a la contractació.  
 
José María Aznar: no es pot transcriure l'àudio. 
Correspon al minut 1.16.55 de l'enregistrament. 
 
Contesta el regidor d'Urbanisme, Vicent Pérez: 
dilluns que ve a les 18.00 h l'Equip de govern es 
reunirà per concretar, i el següent pas serà convocar 
a tota la corporació de l'ajuntament per a la redacció 
del plec.  
 
José María Aznar: la pregunta que jo li plantege és si 
la gestió es farà directament des de l'Ajuntament o 
es traurà a concurs perquè es presente qualsevol 
empresa.  
 
Vicent Pérez: en aquests moments no es pot 
contestar, després que es reunesca l'Equip de govern 
es decidirà el procés a seguir. 
 
José María Aznar: s'ha instal·lat en el camió de 
l'Ajuntament i en els cotxes de la Policia Local un 
GPS? 
Alcaldessa: Sí, en els tres vehicles de l'Ajuntament 
s'ha instal·lat perquè davant qualsevol incident siga 
fàcil la seua localització. Tots els treballadors són 
sabedors de la instal·lació i han signat un document 
amb aquest fet. 
  
José María Aznar: quin és el cost econòmic? 
Vicent Pérez: es divideix un import inicial per la 
instal·lació i una quota de manteniment dels 
vehicles, del qual s'encarrega l’empresa a mateixa. 
Aquest import anual no supera els 1.000 € anuals en 
conjunt.  
 
Pren la paraula la regidor del PP, Vicenta Llácer: en 
la primera intervenció vull recuperar les preguntes 
que es queden en l'aire mitjançant les xarxes socials 
o a peu de carrer. La primera, què passa amb el so 
dels plens, que quan s'escolta l'enregistrament se 
sent de fons un so que crispa i no deixa escoltar amb 
nitidesa.  
Contesta el regidor de Transparència,  Mario Jordá: 
no sabem què és exactament el que passa. Fa uns 
mesos es va adquirir un programari més professional 

quiera presentarse. Luego se procederá a la 
contratación.  
 
D. José Mª Aznar: no se escucha la grabación en el 
minuto 1.16.55. 
Contesta el concejal de Urbanismo, D. Vicent Pérez: el 
próximo lunes a las 18:00 el equipo de Gobierno se 
reunirá para concretar y el siguiente paso será convocar 
a toda la corporación del ayuntamiento para la 
redacción del pliego.  
 
D. José Mª Aznar: la pregunta que yo le planteo es, si la 
gestión se va  a hacer directamente desde el 
ayuntamiento o se va a sacar a concurso para que se 
presente cualquier empresa.  
 
D. Vicent Pérez: en estos momentos no se puede 
contestar, después de que se reúna el equipo de 
gobierno se decidirá el proceso a seguir. 
 
 D. José Mª Aznar: ¿se ha instalado en el camión del 
ayuntamiento y en los coches de la policía un GPS? 
Sra. Alcaldesa: Sí, en los tres vehículos del 
ayuntamiento se ha instalado para que ante cualquier 
incidente sea fácil su localización. Todos los 
trabajadores son sabedores de la instalación y han 
firmado un documento con este hecho.  
 
D. José Mª Aznar: ¿cuál es el coste económico? 
D. Vicent Pérez: se divide un importe inicial por la 
instalación y una cuota de mantenimiento de los 
vehículos, de lo que se encarga la misma empresa. Este 
importe anual no supera los 1.000 euros anuales en 
conjunto.  
 
Toma la palabra la concejal del PP, Dª. Vicenta Llácer: 
en la primera intervención quiero recuperar las 
preguntas que se quedan en el aire mediante las redes 
sociales o a pie de calle. La primera, qué pasa con el 
sonido de los Plenos, que cuando se escucha la 
grabación se oye de fondo un sonido que crispa y no 
deja escuchar con nitidez.  
Contesta el concejal de Transparència, D. Mario Jordà: 
no sabemos qué es exactamente lo que pasa. Hace unos 
meses se adquirió un software más profesional para 
mejorar el sonido y la imagen, de momento la imagen sí 
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per millorar el so i la imatge, de moment la imatge sí 
que ha millorat, i el so va a pitjor. Carlos treballa en 
això. 
 
Vicenta Llácer: hi haurà nocturnes la nit del 16 al 17 
per Verdolaga i per l’avinguda de la Creu? Se sap 
alguna cosa? 
 Vicent Pérez: aqueixes obres les van realitzar la 
Direcció General de Carreteres per a la instal·lació 
d'unes senyalitzacions que encara no estan 
instal·lades. Són una sèrie de senyals de passos de 
vianants que estan il·luminades com a la carretera de 
Barcelona. Les obres es van portar a terme per 
instal·lar els cables per al corrent lumínic.  
Vicenta Llácer: també es recullen una gran quantitat 
de queixes sobre els pipicans. Una veïna comenta 
que té al seu gos en el veterinari per beure aigua 
estancada en mal estat en una de les fonts i la gent 
insisteix en la neteja i manteniment dels parcs. A 
més, diumenge van comentar els veïns el tema dels 
mosquits i els insectes. 
 
Francesc Alcaina: pel que fa als pipicans hi ha 
poques. Hi un altre més preparat  per a l'últim 
trimestre de l'any, i a més d’aquest, algun més 
programat sobretot a l'ala est del poble sota la via. 
També està programada la neteja dels pipicans, en 
principi, la neteja és dels usuaris i de vegades no es 
fa, s’haurien d’encarregar els mateixos que de la 
neteja viària. Es fa de la millor manera possible i es 
continua treballant en aquest sentit. L'altra part de la 
pregunta relacionada amb les vespes, mosquits i 
insectes; d'una banda, als fanals on es posa la clau 
s'han tapat amb cinta americana per evitar nius de 
vespes. Els sifons tenen aigua per evitar les olors i 
això no es pot evitar, l'única mesura que es pot 
prendre és mantenir l'aigua un poc a la superfície per 
evitar que es calente i crec que el manteniment en 
aquest punt és correcte. I quant a les aigües 
estancades, no existeixen llacs al terme municipal i 
les fonts que existeixen no se'ls donen ús per a evitar 
problemes. S'ha fet una inspecció de totes les 
piscines urbanes del poble per evitar que les que 
estiguen en males condicions i poc plenes puguen ser 
un focus del mosquit tigre. I per acabar, volia aclarir 
pel que fa al mosquit tigre que s'han unit dues 

que ha mejorado, y el sonido va a peor. Carlos está 
trabajando en ello. 
 
Dª. Vicenta Llácer: hubo obras nocturnas la noche del 
16 al 17 por Verdolaga y la Avda. de la Cruz. ¿Se sabe 
alguna cosa?   
D. Vicent Pérez: esas obras fueron llevadas a cabo por la 
Dirección General de Carreteras para la instalación de 
unas señalizaciones que aún no están instaladas. Son 
una serie de señales de pasos de cebra que están 
iluminadas como en la Carretera Barcelona. Las obras se 
llevaron a cabo para instalar los cables para la corriente 
lumínica.   
 
Dª. Vicenta Llácer: también se recogen una gran 
cantidad de quejas sobre los Pipí-can. Una vecina 
comenta que tiene a su perro en el veterinario por 
beber agua estancada en mal estado en una de las 
fuentes y la gente insiste en la limpieza y 
mantenimiento de los parques. Además el domingo 
comentaron los vecinos el tema de los mosquitos y los 
insectos. 
D. Francesc Alcaina Costa: respecto a los Pipí-can hay 
pocos. Se tiene preparado uno más para el último 
trimestre del año; a parte de este, hay alguno más 
programado sobre todo en el ala Este del pueblo bajo la 
vía. También está programada la limpieza de los Pipí-
can, en principio, la limpieza es de los usuarios y como a 
veces no pasa, deberían encargarse los mismos que de 
la limpieza viaria. Se está haciendo de la mejor manera 
posible y se continúa trabajando en este sentido. La otra 
parte de la pregunta relacionado con las avispas, 
mosquitos e insectos; por un lado, en las farolas donde 
se pone la llave se han tapado con cinta americana para 
evitar nidos de avispas. Los sifones tienen agua para 
evitar los olores y eso no se puede evitar, la única 
medida que se puede tomar es mantener el agua poco a 
la superficie para evitar que se caliente y creo que el 
mantenimiento en este punto es correcto. Y respecto a 
las aguas estancadas, no existen lagos en el término 
municipal y las fuentes que existen no se les dan uso 
para evitar problemas. Se ha hecho una inspección de 
todas las piscinas urbanas del pueblo para evitar que las 
que estén en malas condiciones y poco llenas puedan 
ser un foco del mosquito tigre. Y por acabar, quería 
aclarar respecto al mosquito tigre que se han juntado 
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campanyes: la municipal i una altra de la Diputació. 
Al mateix temps, hi ha una subvenció per a una 
actuació contra el mosquit tigre i encara que 
nosaltres no tenim un focus, ens hem presentada per 
obtenir-la i ens han demanat un projecte de 
prevenció; l'empresa hauria d'actuar ja i nosaltres els 
aturem perquè ens accepten la subvenció primer. 
 
Vicenta Llácer: i finalment, quant a les paneroles de 
Sant Vicent. 
Francesc Alcaina: els que estàveu en l'equip de 
govern anterior sabeu com funciona aquest 
assumpte; tenim una empresa contractada que fa les 
seues actuacions periòdiques i funciona relativament 
bé. Es fa l'informe a l'Ajuntament i en menys de 24 
hores vénen i fan una actuació en un lloc concret. No 
es pot fer una gran actuació, perquè els animals 
s'immunitzen i no fa efecte. Demanaria públicament 
que quan hi haja una infecció de qualsevol tipus, 
s'use el procediment reglamentari: vindre a 
l'Ajuntament, fer un escrit per registre d'entrada i a 
partir d'això, s'actuarà. 
  
Intervé l’alcaldessa: respecte al que s'ha comentat 
sobre els plens. Carlos em diu que a excepció del 
vostre micro, se sent tot genial. Quant al tema de la 
neteja, sabem que no està tant net com ens 
agradaria, però l'encarregada de neteja s'incorporarà 
la setmana pròxima, ja que l'encarregat de brigada 
d'obres no arriba per a tot el personal.  
 
Vicenta Llácer: si algú va a la piscina i ix a jugar al 
camp de futbol, ha de pagar el preu per a jugar al 
camp de futbol?  
Respon el regidor d'Esports,  Juan Carrión: hi ha 
aprovada una ordenança que regula el preu per l'ús i 
gaudi d'instal·lacions. Eximeix que el que estiga a la 
piscina haja de pagar, no comporta que més 
endavant s'estudie si la roba és adequada o si l'ús en 
una altra època de l'any perjudica l'estat del camp 
per als usuaris habituals durant la temporada. Però 
ara els xiquets que ixen de la piscina no han de 
pagar.  
 
Intervé l’alcaldessa: m'agradaria aclarir que 
qualsevol associació que vulga fer ús de les 

dos campañas: la municipal y otra de la Diputación. Al 
mismo tiempo hay una subvención para una actuación 
contra el mosquito tigre y aunque nosotros no tenemos 
un foco, hemos presentado para obtenerla y nos han 
pedido un proyecto de prevención; la empresa debería 
actuar ya y nosotros les estamos parando para que nos 
acepten la subvención primero. 
 
Dª. Vicenta Llácer: y por último, en referencia a las 
cucarachas de Sant Vicent. 
D. Francesc Alcaina Costa: los que estabais en el equipo 
de gobierno anterior sabéis como funciona este asunto; 
tenemos una empresa contratada que hace sus 
actuaciones periódicas y funciona relativamente bien. 
Se hace el informe al ayuntamiento y en menos de 24 
horas vienen y hacen una actuación en un lugar 
concreto. No se puede hacer una gran actuación, 
porque los animales se inmunizan y no surte efecto. 
Pediría públicamente que cuando haya una infección de 
cualquier tipo, se use el procedimiento reglamentario: 
venir al ayuntamiento, hacer un escrito por registro de 
entrada y a partir de ahí, se actuará.   
 
Interviene la Sra. Alcaldesa: respecto a lo que se ha 
comentado sobre los plenos. Carlos me dice que a 
excepción de vuestro micro, se oye todo genial. 
Respecto al tema de la limpieza, sabemos que no está 
todo lo limpio que nos gustaría, pero la encargada de 
limpieza se incorporará en la siguiente semana, ya que 
el encargado de brigada de obras no llega para todo el 
personal.  
Dª. Vicenta Llácer: si alguien va a la piscina y sale a jugar 
al campo de fútbol, ¿tiene que pagar el precio para jugar 
en el campo de fútbol?  
 Responde el concejal de Deportes, D. Juan Carrión: hay 
aprobada una ordenanza que regula el precio por el uso 
y disfrute de instalaciones. Exime que el que esté en la 
piscina tenga que pagar, no quita que más adelante se 
estudie si la ropa es adecuada o si el uso en otra época 
del año perjudica el estado del campo para los usuarios 
habituales durante la temporada. Pero ahora los niños 
que salen de la piscina no tienen que pagar.  
 
Interviene la Sra. Alcaldesa: me gustaría aclarar que 
cualquier asociación que quiera hacer uso de las 
instalaciones con ánimo de lucro, sí que tenga que pagar 
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instal·lacions amb ànim de lucre, sí que haurà de 
pagar el preu convingut.  
 
Vicenta Llácer: es pot posar alguna paperera prop 
del col·legi de Blasco Ibáñez perquè els xiquets no 
puguen obrir els contenidors per tirar qualsevol 
cosa? M'he passejat per la zona i és cert que no hi ha 
cap paperera. Tinc unes altres preguntes més 
específiques, per al regidor d'Educació, es cobreixen 
les places per a l’escoleta, quantes matrícules 
portem?  
Contesta  Víctor Xercavins: per a la matricula 
d'enguany, a l'aula de xiquets d'1 a 2 anys hi ha 13 
places i 7 xiquets matriculats, per tant, queden 6 
places vacants; a l'aula d'1 a 3 anys, que hi ha 15 
places disponibles, hi ha matriculats 7 xiquets i 8 
vacants i per a les dues aules de 2 a 3 anys que són 
40 places, estan al cent per cent. Previsiblement hi 
haurà 13 vacants, ja que en la reunió amb els pares 
es va acostar una mare per a informar-se per a la 
matriculació del seu fill.  
 
Vicenta Llácer: s'han instal·lat tres ordinadors a la 
sala de lectura, quin ha sigut l'import? 
Contesta  Vicent Pérez: han costat 224 € cadascun. 
 
Vicenta Llácer: en la passada junta es va passar una 
factura per revisar el vídeo reportatge dels 600 €. 
S'ha pogut esbrinar? 
Contesta l’alcaldessa: sí, vaig telefonar jo per 
informar-me i em van passar còpia del contracte, 
signat per José María, va ser ell qui contractà el 
reportatge per a octubre pel valor de 605 €, el 
contracte es va formalitzar el 23 de setembre de 
2013. 
  
Vicenta Llácer: i en l'últim ple, quan comentàrem 
l'eliminació de la partida d'indemnitzacions per 
acomiadaments, es va comentar que ja se'ns 
informaria perquè no s’utilitzaria la partida 
d'acomiadament, hi ha alguna informació que ens 
pugueu avançar? 
Alcaldessa: no, de moment no, quan puguem 
avançar quelcom, sereu els primers a saber-ho. 
  
 

el precio convenido.         
 
Dª. Vicenta Llácer: ¿se puede poner alguna papelera 
cerca del Colegio de Blasco Ibáñez para que los niños no 
abran los contenedores para tirar cualquier cosa? Me he 
paseado por la zona y es cierto que no hay ninguna 
papelera. Hay otras preguntas más específicas, para el 
concejal de Educación, ¿se están cubriendo las plazas 
para la Escoleta, cuántas matrículas llevamos?   
 
Contesta el concejal de Cultura, Educació i Promoció 
Lingüística, D. Víctor Xercavins: para la matricula de 
este año, en el aula de niños de 1 a 2 años hay 13 plazas 
y 7 niños matriculados, por lo tanto, quedan 6 plazas 
vacantes; en el aula de 1 a 3 años, que hay 15 plazas 
disponibles, hay matriculados 7 niños y 8 vacantes y 
para las dos aulas de 2 a 3 años que son 40 plazas, están 
al cien por cien. Previsiblemente habrá 13 vacantes, ya 
que en la reunión con los padres se acercó una madre 
para informarse para la matriculación de su hijo.   
 
Dª. Vicenta Llácer: se han instalado tres ordenadores en 
la sala de lectura, ¿cuál ha sido el importe? 
Contesta el concejal de Urbanismo, D. Vicent Pérez: 
han costado 224 euros cada uno. 
 
Dª. Vicenta Llácer: en la pasada Junta se pasó una 
factura para revisar por el video reportaje de los 600 
euros. ¿Se ha podido averiguar? 
Contesta la Sra. Alcaldesa: sí, llamé yo para informarme 
y me pasaron copia del contrato, firmado por José 
María, fue él quien contrato el reportaje para octubre 
por el valor de 605 euros formalizando el contrato el 23 
de septiembre de 2013.   
 
 
Dª. Vicenta Llácer: y en el último Pleno, cuando 
comentamos la eliminación de la partida de 
indemnizaciones por despidos, se comentó que ya se 
nos informaría porqué no iba a usarse la partida de 
despido, ¿hay alguna información que nos podáis 
adelantar? 
Sra. Alcaldesa: no, de momento no, cuando lo podamos 
adelantar, seréis los primeros en saberlo.  
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Torn de paraula del regidor del PP,  Manuel 
Moreno: m'agradaria saber la data del concurs de 
natació.  
Juan Carrión: la data del 10 km i 5 km es farà 
dissabte, 30 de juliol, i el concurs de natació es farà 
28 de juliol.  
 
Manuel Moreno: el tema de la megafonia, que s'han 
fet proves, ha eixit bé? 
Alcaldessa: hem tingut problemes amb alguns 
altaveus que estaven cremats, però sembla ser que 
el que dóna problemes ara és l'aparell mitjançant el 
qual es fan els bàndols, sembla ser que hi ha una 
mala connexió de WiFi, una setmana es va fondre un 
plom, una altra l'aparell no anava. En aquests 
moments, sí que funciona, ahir el van portar i en les 
proves sí que funcionava, no puc assegurar que demà 
vaja. 
 
Manuel Moreno: sobre la vista completa de les 
despeses generals de l'Ajuntament del primer 
semestre. En concret, en totes les factures, 
contractes amb empreses externes. Es publicarà? 
Alcaldessa: sí, és clar. 
 
Manuel Moreno: el tema de la circulació pel carrer la 
Pau, quina és la causa del canvi? 
Alcaldessa: en una primera fase es va reorganitzar la 
mobilitat de la plaça, en una segona fase es 
concretarà al carrer Major i una zona de seguretat a 
les zones escolars a partir de setembre. Es treballa 
per queixes dels veïns pels talls quan hi ha algun 
enterrament o missa i es talla el carrer, la Policia ha 
fet un informe i provisionalment s'ha adoptat 
aqueixa direcció a l'espera de la segona fase.  
 
Intervé  Francesc Alcaina: sí, exacte, és un canvi 
provisional. Quan comence el curs escolar poden 
canviar les coses, per això sabem que és una solució 
temporal fins que isca el projecte de millora del 
carrer Major, José Ruiz Gimeno… per donar una 
solució integral a tota aquesta zona del poble.  
 
Manuel Moreno: en el llibre de festes està la foto 
dels reis? 
Alcaldessa: no, l'any passat no estava i enguany 

Turno de palabra del concejal del PP, D. Manuel 
Moreno: me gustaría saber la fecha del concurso de 
natación.  
D. Juan Carrión: la fecha del 10km y 5km se hará el 
sábado 30 de julio y el concurso de natación se hará el 
28 de julio.  
 
D. Manuel Moreno: el tema de la megafonía, que se 
han estado haciendo pruebas, ¿han salido bien? 
Sra. Alcaldesa: hemos tenido problemas con algunos 
altavoces que estaban quemados, pero parece ser que 
el que está dando problemas ahora es el aparato 
mediante el que se hacen los bandos, parece ser que 
hay una mala conexión de WiFi, una semana se fundió 
un plomo, otra el aparato no iba. En estos momentos sí 
que funciona, ayer lo trajeron y  en las pruebas sí que 
funcionaba, no puedo asegurar que mañana vaya. 
 
 D. Manuel Moreno: sobre la vista completa de los 
gastos generales del ayuntamiento del primer semestre. 
Concretando en todas las facturas, contratos con 
empresas externas. ¿Se va a publicar? 
Sra. Alcaldesa: sí, por supuesto. 
 
D. Manuel Moreno: el tema de la circulación por la Calle 
la Paz, ¿el cambio a qué se ha debido? 
Sra. Alcaldesa: en una primera fase se reorganizó la 
movilidad de la plaza, en una segunda fase se 
concretará en la Calle Mayor y una zona de seguridad en 
las zonas escolares a partir de septiembre. Se está 
trabajando por quejas de los vecinos por los cortes 
cuando hay algún entierro o misa y se corta la calle, se 
ha hecho un informe de la Policía y provisionalmente se 
ha adoptado esa dirección a la espera de la segunda 
fase.  
 
Interviene D. Francesc Alcaina Costa: sí, exacto, es un 
cambio provisional. Cuando empiece el curso escolar 
pueden cambiar las cosas, por lo que sabemos que es 
una solución temporal hasta que salga el proyecto de 
mejora de la Calle Mayor, José Ruiz Gimeno,… para dar 
una solución integral a toda esta zona del pueblo.   
 
D. Manuel Moreno: ¿en el libro de fiestas está la foto 
de los Reyes? 
Sra. Alcaldesa: no, el año pasado no estaba y este año 
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tampoc. 
  
Manuel Moreno: s’aplicarà la moció que va 
presentar el Grup Popular de no cobrar el 
repagament de les taules i cadires de festes? 
Alcaldessa: sí, s’aplicarà. Es pagarà una fiança, 
encara no sé si de 10€  o 20 €, perquè siga una 
quantitat significativa i la gent les retorne. El 
problema és que quan en uns anys es trenquen i es 
tornen a comprar no tindrem partida per a 
l'amortització dels béns.  
 
Manuel Moreno: ens alegrem que a pesar que la 
moció es votara en contra, s'aplique.  
 
Pren la paraula el portaveu de Ciudadanos, Javier 
Marí: hi ha una qüestió, que a pesar que ja s'ha 
parlat sobre aquesta, no m'ha quedat clar. El tema 
del carrer de la Pau, para què canviem el sentit de la 
circulació si és provisional, per crear conflicte entre 
veïns? És un perill canviar la ruta pel carrer Major 
Alcaldessa: perillós, per què? S'han tingut en compte 
totes les mesures de seguretat, s'ha posat un espill 
per tenir visibilitat. Així s'aconsegueix no quedar-se 
sense circulació per aquests carrers, perquè si no s'ha 
d'entrar per la circumval·lació o des de l'ermita per 
direcció prohibida. És provisional durant els mesos 
d'estiu, en part per assegurar una bona circulació 
amb les festes. Quan arribe la segona fase pel 
setembre o per l’octubre, veurem si és definitiu o no, 
però actualment un informe de la Policia ho 
assegura. 
  
Intervé Francesc Alcaina: vull completar el que ha dit 
l'alcaldessa, aqueix carrer és perillós en qualsevol 
dels dos sentits en què la poses, en aquest sentit, 
almenys es té un tros de vorera per veure si vénen 
cotxes. En cas contrari, si ve una persona caminant, 
s'ha de tornar enrere per evitar problemes. Al meu 
entendre personal, tant aquest com el del forn, han 
de passar a ser per als vianants; però això, els han de 
veure els tècnics i la participació ciutadana. Mentre 
tot això arriba, hem pensat que aquest canvi és el 
més convenient.  
 
Javier Marí: una de les activitats d'esports és el 

tampoco.  
 
D. Manuel Moreno: ¿se va a aplicar la moción que 
presentó el Grupo Popular de no cobrar el repago de las 
mesas y sillas de fiestas? 
Sra. Alcaldesa: sí, se va a aplicar. Se va a pagar una 
fianza, aún no sé si de 10 o 20 euros, para que sea una 
cantidad significativa y la gente la devuelva. El problema 
es que cuando dentro de unos años se rompan y se 
vuelvan a comprar no tendremos partida por la 
amortización de los bienes.  
 
D. Manuel Moreno: nos alegramos que a pesar que la 
moción se votara en contra, se aplique.  
 
Toma la palabra el portavoz de Ciudadanos, D. Javier 
Mari: hay una cuestión, que a pesar de que ya se ha 
hablado, no me ha quedado claro. El tema de la Calle de 
la Paz, ¿para qué cambiamos el sentido de la circulación 
si es provisional, para crear conflicto entre vecinos? Es 
un peligro cambiar la ruta por la Calle Mayor 
Sra. Alcaldesa: peligroso, ¿porqué? Se han tomado en 
cuenta todas las medidas de seguridad, se ha puesto un 
espejo para tener visibilidad. Así se consigue no 
quedarse sin circulación por estas calles, que si no se 
tiene que entrar por la circunvalación o desde la Ermita 
por dirección prohibida. Es provisional durante los 
meses de verano, en parte para asegurar una buena 
circulación con las fiestas. Cuando llegue la segunda fase 
en septiembre u octubre, veremos si es definitivo o no, 
pero actualmente un informe de la Policía lo asegura.  
 
Interviene D. Francesc Alcaina Costa: quiero completar 
lo que ha dicho la alcaldesa, esa calle es peligrosa en 
cualquiera de los dos sentidos en que la pongas, en este 
sentido, al menos se tiene un trozo de acera para ver si 
vienen coches. En el caso contrario, si viene una persona 
andando, se tiene que volver atrás para evitar 
problemas. En mi opinión personal, tanto este como el 
del horno, tienen que pasar a ser peatonales; pero eso 
tienen que verlo los técnicos y la participación 
ciudadana. Mientras todo esto llega, hemos pensado 
que este cambio es el más conveniente.  
 
D. Javier Mari: una de las actividades de deportes es el 
campeonato de frontón, el día 18. El frontón aún está 
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campionat de frontó, el dia 18. El frontó encara està 
en obres, la previsió és que estiga acabat per al 
campionat? 
Alcaldessa: entre el 7 i el 8 de juliol està previst que 
el frontó estiga acabat. Falta la confirmació, us 
arribarà el saluda de 14 de juliol, com que vindran a 
reinaugurar-lo el president de la Diputació i els 
pilotaris del poble, Adrián i Enrique amb dos 
companys més, faran una partida per a estrenar-ho.  
 
Javier Marí: pel que fa a les places de l'avinguda de la 
Creu, heu començat amb els parquímetres? 
Vicent Pérez: s'ha passat una nota per al canvi de la 
zona de càrrega i descàrrega, però encara no s'ha fet. 
Es limitarà aquesta zona, però s'ha de donar l'ordre 
perquè es faça. Quant a la zona blava, s'han de fer els 
tiquets a la impremta personalitzats i repartir-los 
entre els comerços del municipi. S’ha de donar inici 
al projecte. 
  
Javier Marí: en l'últim ple parlàrem del tema de 
Fontestad, no del parc, sinó del conveni. Vaig 
demanar que l'alcaldia prenguera les mesures legals 
per veure com estava aquest conveni. Hi ha alguna 
novetat sobre aquest conveni? 
 
Vicent Pérez: es va traslladar el que s’havia demanat, 
era un tema en el qual ja treballàvem amb l'advocat, 
però ens trobem amb el problema que l'assessor 
jurídic únicament ve dos dies i té molt de treball 
acumulat. S'han de prioritzar certes actuacions abans 
d’aquest tema. En les converses que he mantingut, 
m'ha dit que s'ha d'estudiar, però que ell no veu molt 
de futur en el conveni.  
 
Javier Marí: bé, crec que seria important portar 
avant aquest tema, ja que portar-lo endavant de 
vegades és més productiu que pensar que perdrem, 
almenys que tothom sàpia que no es compleix el que 
inicialment l'empresa havia dit. 
Hi ha un local que se subhastarà a l’avinguda de la 
Creu, m'agradaria tenir més informació.  
Alcaldessa: sí, és un local d'un veí del poble que no 
havia pagat impostos municipals i l'Ajuntament té la 
potestat d'embargar el bé amb la finalitat de pagar 
aquest deute. 24 hores abans de la subhasta, el veí 

en obras, ¿la previsión es que esté acabado para el 
campeonato? 
Sra. Alcaldesa: entre el 7 y 8 de julio está previsto que el 
frontón esté acabado. A falta de confirmación, os 
llegaría el  saluda el 14 de julio, que vendrán a 
reinaugurarlo el presidente de la Diputación y los 
pilotaris del pueblo, Adrián y Enrique con dos 
compañeros más, harán una partida para estrenarlo.  
 
D. Javier Mari: respecto las plazas de la Avda. de la Cruz, 
¿habéis empezado con los parquímetros? 
D. Vicent Pérez: se ha pasado una nota para el cambio 
de la zona de carga y descarga, pero aún no se ha 
hecho. Se va a limitar esta zona, pero se tiene que dar la 
orden para que se haga. Respecto a la zona azul, se 
tiene que hacer los tickets en la imprenta 
personalizados y repartir entre los comercios del 
municipio. El proyecto se tiene que dar inicio.  
 
D. Javier Mari: en el último pleno hablamos del tema de 
Fontestad, no del parque, sino del convenio. Pedí que la 
alcaldía tomara las medidas legales para ver cómo 
estaba este convenio. ¿Hay alguna novedad respecto a 
este convenio? 
D. Vicent Pérez: se trasladó lo que había pedido, era un 
tema en el que ya estábamos trabajando con el 
abogado, pero nos encontramos con el problema de que 
el asesor jurídico únicamente viene dos días y tiene 
mucho trabajo acumulado. Se tienen que priorizar 
ciertas actuaciones antes que este tema. En las 
conversaciones que he mantenido me ha dicho que se 
tiene que estudiar, pero que él no ve mucho futuro en el 
convenio.  
 
D. Javier Mari: bien, creo que sería importante llevar 
adelante este tema, ya que llevarlo adelante a veces es 
más productivo que pensar que vamos a perder, al 
menos que todo el mundo sepa que no se está 
cumpliendo lo que inicialmente la empresa había dicho. 
Hay un local que se va a subastar en la Avda. de la Cruz, 
me gustaría tener más información.  
Sra. Alcaldesa: sí, es un local de un vecino del pueblo 
que no había pagado impuestos municipales y el 
ayuntamiento tiene la potestad de embargar el bien con 
el fin de pagar esta deuda. 24 horas antes de la subasta, 
el vecino se presentó en el ayuntamiento y liquidó la 



AJUNTAMENT DE MUSEROS 

 

PLE ORDINARI 02/02/2016    Pàgina 28 

es va presentar a l'Ajuntament i va liquidar el deute 
que havia contret; per tant, no s'ha dut a terme la 
subhasta.  
Javier Marí: els criteris de les bases per a la 
contractació de personal destinat a la piscina 
municipal, els ha portat a terme una persona en 
concret o ha sigut l'Equip de govern?  
 
Alcaldessa: en un primer moment els tècnics ens han 
passat esborranys i l'Equip de govern ha concretat els 
punts que creia més convenient, sempre amb 
l'aprovació dels tècnics. 
  
Javier Marí: a mi m'agradaria fer una xicoteta 
reflexió, jo tinc les dues bases que es van traure, hi 
ha tres sistemes: socorrista, monitor i conserge; les 
bases de l'any passat tenien un tema il·legal, tenir 
beneficis per ser veí del municipi, en aquestes 
baremacions aquest punt ja s'ha eliminat. Però em 
crida l'atenció, que un socorrista amb experiència 
professional, com a màxim pot tenir 4 punts; em 
crida l'atenció que un universitari amb graduat 
equivalent puga obtenir 1,5 punts, i també, em crida 
l'atenció que a més el grau superior de valencià 
estiga en dos punts, quan l'any passat estava a 1 
punt. Es pot donar el cas que un socorrista no tenint 
la puntuació màxima d'experiència, estiguera 
eliminat, a favor d'una altra persona sense cap tipus 
d'experiència, però amb un grau d'Història i amb el 
certificat superior de valencià amb 3,5 punts. És un 
tema que em preocupa, perquè no vull que em salve 
la vida un llicenciat d'història que sàpia parlar 
valencià, sinó algú que sàpia tirar-se a l'aigua i salvar-
me. Afortunadament, els que han eixit són tots uns 
professionals, però en concret en aquesta baremació 
crec que han prevalgut algunes coses en detriment a 
la seguretat. És un tema que no passa res, però que 
si passa alguna cosa, eixiria en tots els periòdics. 
Pense que en aquests tipus de llocs s'hauria de tenir 
més en compte l'experiència, que un altre tipus de 
qüestions, ja que no fan falta aquests coneixements.  
Una altra pregunta, hi havia una persona que 
coordinava tot el tema de socorrisme, parlava amb 
monitors i socorrista; enguany, existeix la figura del 
coordinador a la piscina? 
  

deuda que había contraído, por lo tanto, no se ha 
llevado a cabo la subasta.  
 
D. Javier Mari: los criterios de las bases para la 
contratación de personal destinado a la piscina 
municipal, ¿los ha llevado a cabo una persona en 
concreto o ha sido el Equipo de Gobierno?  
Sra. Alcaldesa: en un primer momento los técnicos nos 
han pasado borradores y el Equipo de Gobierno ha 
concretado los puntos que creía más conveniente, 
siempre con la aprobación de los técnicos.  
 
D. Javier Mari: a mí me gustaría hacer una pequeña 
reflexión, yo tengo las dos bases que se sacaron, hay 
tres sistemas: socorrista, monitor y el conserje; las bases 
del año pasado tenían un tema ilegal, el tener beneficios 
por ser vecino del municipio, en estas baremaciones 
este punto ya se ha eliminado. Pero me llama la 
atención, que un socorrista en experiencia profesional, 
como máximo puede tener 4 puntos; me llama la 
atención que un universitario con graduado equivalente 
pueda obtener 1,5 puntos y también me llama la 
atención que además el grado superior de valenciano 
esté en dos puntos, cuando el año pasado estaba a 1 
punto. Se puede dar el caso de que un socorrista no 
teniendo la puntuación máxima de experiencia, 
estuviera eliminado, a favor de otra persona sin ningún 
tipo de experiencia, pero con un Grado de Historia y con 
el Certificado Superior de Valenciano con 3,5 puntos. Es 
un tema que me preocupa, porque no quiero que me 
salve la vida un licenciado de historia que sepa habar 
valenciano, sino alguien que sepa tirarse al agua y 
salvarme. Afortunadamente, los que han salido son 
todos unos profesionales, pero en concreto en esta 
baremación creo que han primado algunas cosas en 
detrimento a la seguridad. Es un tema que no pasa 
nada, pero que si pasa algo, se saldría en todos los 
periódicos. Pienso que en estos tipos de puestos se 
tendría que tener más en cuenta la experiencia, que 
otro tipo de cuestiones, ya que no hacen falta estos 
conocimientos.  
Otra pregunta, había una persona que estaba 
coordinando todo el tema de socorrismo, hablando con 
monitores y socorrista; ¿este año existe la figura del 
coordinador en la piscina?  
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Alcaldessa: respecte a les bases, prenem nota; s'ha 
intentat igualar totes les bases de totes les borses 
perquè foren igualitàries. Prenc nota, perquè sí que 
és primordial l'experiència davant un llicenciat que 
parle valencià. Quant a la segona pregunta, 
coordinador no hi ha, les tres persones més antigues 
que han entrat, són les que passen més hores a la 
piscina, se'ls han donat una sèrie de funcions que 
abans realitzava el coordinador per les quals se'ls 
donarà una gratificació. 
  
Javier Marí: això no anirà en decrement de la 
qualitat que tenia la piscina municipal de Museros 
com a referent a la comarca? 
 Alcaldessa: continua sent referent, però a l'hora de 
contractar el coordinador no existeixen unes bases 
de contractació, tots sabem quin era la forma de 
contractar el coordinador. Per tant, en no haver-hi 
unes bases, no estaven catalogades les funcions 
d'aquesta persona, no se sabia les hores que 
treballava i, enguany, s'ha decidit que aquesta figura 
no estiguera.  
Intervé  Mario Jordá: per completar el que s'ha dit 
sobre les bases, per millorar-les, a més d'intentar que 
siguen més igualitàries. Jo sí que havia fet un estudi 
de les bases com el que tu has presentat i m'havia 
adonat d'algunes incoherència, però per poder 
presentar-lo tot a temps, ha prevalgut l'aspecte 
tècnic. Hem fet el més semblat al que hi havia, per 
falta de temps, però hi treballem. 
 
 
En no haver-hi més temes a tractar, l'alcaldessa alça 
la sessió, i jo, com a secretària, estenc i certifique 
aquesta acta. 
                                               VP 
                                                L’ALCALDESA 

Sra. Alcaldesa: respecto a las bases, tomamos nota; se 
ha intentado igualar todas las bases de todas las bolsas 
para que fueran igualitarias. Tomo nota, porque sí que 
es primordial la experiencia ante un licenciado que 
hable valenciano. Respecto a la segunda pregunta, 
coordinador no hay, las tres personas más antiguas que 
han entrado, son las que pasan más horas en la piscina, 
se les han dado una serie de funciones que antes llevaba 
a cabo el coordinador por las que se les dará una 
gratificación.   
 
D. Javier Mari: ¿esto no irá en decremento de la calidad 
que tenía la piscina municipal de Museros, referente en 
la comarca?   
Sra. Alcaldesa: continúa siendo referente, pero a la hora 
de contratar al coordinador no existen unas bases de 
contratación, todos sabemos cuál era la forma de 
contratar al coordinador. Por lo tanto, al no haber unas 
bases, no estaban catalogadas las funciones de esta 
persona, no se sabía las horas que trabajaba y este año 
se ha decidido que esta figura no estuviera.  
 
Interviene el concejal de Transparència, D. Mario 
Jordà: para completar lo que se ha dicho sobre las 
bases, para ir mejorar las bases, además de intentar que 
sean más igualitarias. Yo sí que había hecho un estudio 
de las bases como el que tú has presentado y me había 
dado cuenta de algunas incoherencia, pero para poder 
presentarlo todo a tiempo, ha primado el aspecto 
técnico. Hemos hecho lo más parecido a lo que había, 
por falta de tiempo, pero estamos trabajando en ello.   
 
Y no habiendo más asuntos que tratar, se levantó la 
sesión, todo lo cual yo, como secretaria, certifico y 
firmo, junto con la alcaldesa-presidenta. 

                            LA SECRETARIA   

 


